Титульний аркуш

17.06.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
1	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор				Терлiковський Василь Васильович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" (14307771)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 17.06.2025, Затвердити рiчну iнформацiю емiтента за 2024 рiк.
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00001/APA
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://www.vinmayak.pat.ua	17.06.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Згiдно "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами" Приватне акцiонерне товариство не зобов'язано розкривати таку  iнформацiю в складi рiчної звiтностi: 
1) iнформацiю щодо посади корпоративного секретаря;
2) iнформацiя щодо володiння посадовими особами акцiями емiтента
3) iнформацiю про одержанi лiцензiї на окремi види дiяльностi;
4) iнформацiю про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам емiтента в разi їх звiльнення;
5) iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або дорiвнює пороговому значенню пакета акцiй;
6) iнформацiя про змiну осiб, яким належить право голосу за акцiями, сумарна кiлькiсть прав за якими стає бiльшою, меншою або дорiвнює пороговому значенню пакета акцiй;
7) перелiк власникiв пакетiв 5 i бiльше вiдсоткiв акцiй iз зазначенням вiдсотка, кiлькостi, типу та/або класу належних їм акцiй;
8) iнформацiю про вчинення значних правочинiв або правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть, або про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв;
9) iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть;
10) звiт про платежi на користь держави вiдповiдно до Закону про бухгалтерський облiк;
11) звiт про сталий розвиток.

У складi рiчного звiту емiтента вiдсутня iнформацiї в зв'яку з тим, що:
- Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення - Емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.
- Iнформацiю щодо всiх осiб, якi на дають забезпечення за зобов'язаннями емiтента - Особи, якi надають забезпечення за випуском цiнних паперiв емiтента вiдсутнi.
- Iнформацiя про рейтингове агентсво вiдсутня в зв'яку з тим, що в статутному капiталi емiтента державна частка вiдсутня, пiдприємство не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави на не займає монопольного (домiнуючого) становища.
- Судовi справи емiтента - в звiтному роцi емiтент не виступає стороною в судових справах
- Iнформацiя щодо отриманих особою лiцензiй. Iнформацiя про одержанi лiцензiї не розкрита, оскiльки Товариство не здiйснює види дiяльностi, якi пiдлягають лiцензуванню.
- Таблицi "Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї" та "Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї" емiтент не заповнював, тому що не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi. 
- Участь в iнших юридичних особах - Емiтент в асоцiацiї, корпорацiї, консорцiуми, концерни та iншi об'єднання за галузевими, територiальними та iншими принципами не входить. 
- Iнформацiя про наявнiсть фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента. Фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтент не має.
- Змiна прав на акцiї - протягом звiтного року змiн прав на акцiї не було.
- Голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено, а також  голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано iншiй особi - не має;
- Облiгацiї емiтентом не випускалися.
- Iншi цiннi папери, випуск яких пiдлягає реєстрацiї, емiтентом не випускалися.
- Деривативнi цiннi папери емiтент не випускав. 
- Борговi цiннi папери емiтент не випускав.
- Емiтент цiльовi корпоративнi облiгацiї, виконання, за якими забезпечене об'єктами нерухомостi, не вiпускав.
- Iнформацiя про придбання власних цiнних паперiв. Власнi цiннi папери емiтентом не придбавалися протягом звiтного року.
- Iнформацiї про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) такого емiтента немає, тому що Емiтент iнших цiнних паперiв крiм акцiй не випускав
- Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента, в тому числi необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв. Обмежень щодо обiгу цiнних паперiв емiтента немає. Статутом не передбачено переважне право на придбання акцiй товариства, що пропонується їх власникам для продажу третiй особi.
IV. Звiт керiвництва. У складi Звiту керiвництва емiтента вiдсутня iнформацiї, в зв'яку з тим, що:
1.1.1.1 Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння, яким керується особа. Власний кодекс корпоративного управлiння у емiтента вiдсутнiй. Емiтент не застосовує кодекси корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iнших кодексiв корпоративного управлiння. Емiтент не застосовує практику корпоративного управлiння понад визначенi законодавством вимоги. Емiтент має Положення про Загальнi збори, Положення про Наглядову раду, Положення про правлiння.
1.1.1.2 - 9. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги. Iнформацiя про практику корпоративного управлiння, застосовану понад визначенi законодавством вимоги вiдсутня. Принципи корпоративного управлiння, що застосовуються товариством в своїй дiяльностi, визначенi чинним законодавством України та статутом товариства. Будь-яка iнша практика корпоративного управлiння не застосовується.
1.1.3 Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень. Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй вiдсутня, бо жодних цiнних паперiв, крiм акцiй, товариство не випускало.
1.1.4.3. Iнформацiя про проведення засiдання комiтетiв ради. Комiтети не створенi.
1.1.5.2. Iнформацiя про проведення засiдання колегiального виконавчого органу. У емiтента одноосiбний виконавчий орган.
1.1.7 У товариствi документ, який визначає полiтику системи внутрiшнього контролю (у тому числi щодо системи комплаєнс та внутрiшнього аудиту) та звiт щодо системи внутрiшнього контролю не затверджувався, рiшення про затвердження декларацiї схильностi до ризикiв не приймалось.
1.1.10 Iнформацiя щодо порядку призначення/звiльнення посадових осiб (крiм ради та виконавчого органу) особи. У звiтному роцi фактiв призначення/звiльнення посадових осiб не було.

1.1.11 Члени виконавчого органу та ради особи, крiм заробiтної плати, яка встановлена штатним розкладом, iнших винагород та доходiв, в тому числi в натуральнiй формi, не отримували.

1.1.12 Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою. Внутрiшнього документа, який визначає полiтику щодо розкриття iнформацiї особою у товариствi не було затверджено.
1.1.13 Iнформацiя про радника. Iнформацiя про радника вiдсутня, оскiльки посади радника у емiтента немає.
1.3.3-12. Iнформацiя щодо наявностi у емiтента вiдносин з iноземними державами зони ризику. В структурi власностi Емiтента немає юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику. В органах управлiння емiтента немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику. У емiтента немає дiлових вiдносин з клiєнтами держави зони ризику.
2.1 Iнформацiя про корпоративнi/акцiонернi) договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи. У емiтента не має в наявностi iнформацiї про корпоративнi договори укладенi акцiонерами емiтента.
2.2 Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом. Договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом не укладалися.                   
3. Дивiдендна полiтика. Внутрiшнього документу, який визначає дивiдендну полiтику, товариство не затверджувало.                        
4. Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на вебсайтi особи. Перелiк посилань на внутрiшнi документи товариства вiдсутнiй, оскiльки приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю на власному веб сайтi.
III.1. З урахуванням вимог пункту 25 Положення, iнформацiя про розмiр доходу за видами дiяльностi особи розкривається у випадку проведення приватними акцiонерними товариствами аудиту фiнансової звiтностi. Аудит не проводився.
V.1.2-8. Iнформацiя про випуски iпотечних облiгацiй. Товариство не випускало iпотечнi облiгацiї.
V.2.1-6 Основнi вiдомостi про ФОН. Товариство не випускало сертифiкати ФОН.
VII. Промiжна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта) вiдсутня, бо емiтент не проводив забезпечення випуску боргових цiнних паперiв.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2. Корпоративні та інші договори
4. Дивіденди
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"	
2	Скорочене найменування	ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	14307771	
4	Дата державної реєстрації	13.12.1994	
5	Місцезнаходження	21009, Україна, Вінницька обл., Вiнницький р-н, мiсто Вiнниця, вулиця Хмельницьке шосе, будинок 105. Фактичне: 21009, Україна, Вінницька обл., Вiнницькiй р-н, мiсто Вiнниця, вулиця Хмельницьке шосе, будинок 105	
6	Адреса для листування		
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	vikadriv@ukr.net	
11	Адреса вебсайту	http://vinmayak.pat.ua/	
12	Номер телефону	(0432) 51-15-11,  55-17-26,  55-17-29	
13	Статутний капітал, грн	31724830,14	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	470	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)		
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	27.51 - Виробництво електричних побутових приладiв
25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення
46.43 - Оптова торгiвля побутовими електротоварами й електронною апаратурою	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Пiвденний" м. Одеса	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	20953647	
	IBAN	UA103282090000026002000012066	
	Валюта рахунку	українська гривня	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Пiвденний" м. Одеса	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	20953647	
	IBAN	UA103282090000026002000012066	
	Валюта рахунку	долар США	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Пiвденний" м. Одеса	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	20953647	
	IBAN	UA103282090000026002000012066	
	Валюта рахунку	євро	
4	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Пiвденний" м. Одеса	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	20953647	
	IBAN	UA103282090000026002000012066	
	Валюта рахунку	швейцарський франк	
5	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Укрексiмбанк", м.Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA263223130000026006000036990	
	Валюта рахунку	украiнська гривня	
6	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA263223130000026006000036990	
	Валюта рахунку	долар США	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	N 0305100701
04.09.2024	ДПС	Штраф за порушення в заповненi звiту 6,1 тис.грн	Податковий Кодекс вiд 02.12.2010 № 2755-VI	Виконана	
2	N 0305120701
04.09.2024	ДПС	Штраф за порушення строкiв реєстрацiї податкових накладних 3,2 тис.грн.	Податковий Кодекс вiд 02.12.2010 № 2755-VI	Виконано	
3	N 0305132406
04.09.2024	ДПС	Штрафнi санкцiї по ПДФОШтрафнi санкцiї по ПДФОШтрафнi санкцiї по ПДФОШтрафнi санкцiї по ПДФОШтрафнi санкцiї по ПДФОШтрафнi санкцiї за ПДФО, 29,5 тис.югрн.	Податковий Кодекс вiд 02.12.2010 № 2755-VI	Виконано	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори	Акцiонери товариства	Особи включенi до перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у Загальних зборах	
2	Наглядова рада	Голова та члени Наглядової Ради, комiтети не створювалися	Голова Наглядової ради Кузнецов Петро Дмитрович, Члени Наглядової ради - Далтон Вiкторiя, Камiнська Валентина Петрiвна, Тарковський Олександр Валентинович, Беспала Ганна Сергiївна.	
3	Виконавчий орган	Одноосiбний виконавчий орган - генеральний директор	Генеральний директор Терлiковський Василь Васильович.	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова Наглядової ради, акцiонер	Кузнецов Петро Дмитрович			1949	Вища, Одеський полiтехнiчний iнститут в 1971 р., спецiальнiсть промислова електронiка, квалiфiкацiя - iнженер електронної технiки	52	ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк"
14307771
Голова наглядової ради	03.05.2023
на 3 роки	Ні	
2	Член Наглядової ради, представник акцiонер	Тарковський Олександр Валентинович			1956	Вища, Вiнницький полiтехнiчний iнститут в 1979 р., спецiальнiсть - електроннi обчислювальнi машини, квалiфiкацiя - iнженер системотехнiк	44	ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк"
14307771
Начальник вiддiлу iнформатизацiї та зв'язку	03.05.2023
на 3 роки	Ні	
3	Член Наглядової ради, представник акцiонера	Беспала Ганна Сергiївна			1977	Вища, Вiнницький державний сiльськогосподарський iнститут 1999 р., спецiальнiсть - облiк i аудит, квалiфiкацiя - економiст - бухгалтер.	23	ТОВ "КСК "Маяк ЛТД"
25499644
Директор ТОВ "КСК "Маяк ЛТД"	03.05.2023
на 3 роки	Ні	
4	Член Наглядової ради, акцiонер	Далтон Вiкторiя			1975	Вища, Вiнницький медичний унiверситет в 1998 р., спецiальнiсть - лiкар офтальмолог	6	Протягом останнiх п'яти рокiв по теперiшнiй час непрацююча.
00000000
Протягом останнiх п'яти рокiв по теперiшнiй час непрацююча. 	03.05.2023
на 3 роки	Ні	
5	Член Наглядової ради, акцiонер	Камiнська Валентина Петрiвна			1978	Вища, Вiнницький торговельно-економiчний iнститут КНТЕУ в 2001 р., спецiальнiсть - менеджмент органiзацiй, квалiфiкацiя - економiст - органiзатор	21	ТОВ "ТКЕ "Маяк ЛТД"
23110524
Головний бухгалтер	03.05.2023
на 3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Генеральний директор	Терлiковський Василь Васильович			1952	Вища, Вiнницький полiтехнiчний iнститут в 1976 р., iнженер-радiотехнiк	47	ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк"
14307771
Голова правлiння	11.11.2023
безстрококо	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Головний бухгалтер	Прокопчук Наталiя Антонiвна			1971	Вища, Київський нацiональний економiчний унiверситет в 1996 р., облiк та аудит	31	ПрАТ "Вiнницький звод "Маяк"
14307771
Головний бухгалтер	02.09.2013
безстроково	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Терлiковський Василь Васильович			340 134	1,866	340 134	0	
2	Голова Наглядової ради	Кузнецов Петро Дмитрович			1 468 597	8,054	1 468 597	0	
3	Член Наглядової ради	Тарковський Олександр Валентинович			0	0	0	0	
4	Член Наглядової ради	Беспала Ганна Сергiївна			0	0	0	0	
5	Член Наглядової ради	Далтон Вiкторiя			433 578	2,378	433 578	0	
6	Член Наглядової ради	Камiнська Валентина Петрiвна			224 154	1,229	224 154	0	
7	Головйни бухгалтер	Прокопчук Наталiя Антонiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
На веб-сайтi особи не розмiщено органiзацiйну структуру, тому URL-адреса вебсайту не зазначена, оскiльки приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю на власному веб сайтi.

3. Структура власності
На веб-сайтi особи не розмiщено структуру власностi особи у виглядi схематичного зображення, оскiльки приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю на власному веб сайтi.

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання. 

Емiтент не належнiсть до будь-яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.

Емiтент не веде спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).

Бухгалтерський облiк на пiдприємствi ведеться по журнально - ордернiй системi рахiвництва вiдповiдно до положень (стандартiв) фiнансової звiтностi (П(С)БО) бухгалтерського облiку та вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 року № 996-XIY та iнших нормативних документiв з питань органiзацiї бухгалтерського облiку.

Рiчна фiнансова звiтнiсть за 2024 рiк складена вiдповiдно до вимог Закону України <Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi> та  положеннями (стандартами) фiнансової звiтностi (П(С)БО). Фiнансова звiтнiсть складена та подана у нацiональнiй валютi України гривнi станом на 31.12.2023року. Сукупнiсть принципiв, методiв i процедур , що використовувались товариством для складання i подання фiнансової звiтностi вiдповiдають наказу про облiкову полiтику пiдприємства та Положенню про облiкову полiтику та органiзацiю бухгалтерського облiку ПРАТ <Вiнницький завод "Маяк" на 2024 рiк. Положення про облiкову полiтику використовувались товариством на протязi звiтного перiоду без змiн.

Облiкова полiтика пiдприємства будується з використанням принципiв бухгалтерського облiку i фiнансової звiтностi: 

- автономнiсть;

- обачнiсть (обережнiсть);

- повне висвiтлення (вiдображення);

- послiдовнiсть;

- безперервнiсть;

- вiдповiднiсть нарахування доходiв i витрат;

- превалювання (перевага) сутностi над формою;

- iсторична (фактична собiвартiсть);

- єдиний грошовий вимiрник;

- перiодичнiсть.

Амортизацiя основних засобiв та iнших необоротних активiв здiйснюється прямолiнiйним методом iз застосуванням допустимих строкiв, визначених Податковим кодексом України. Лiквiдацiйна вартiсть об'єктiв основних засобiв не розраховується i з метою амортизацiї прирiвнюється нулю.

Дооцiнка, уцiнка основних засобiв протягом звiтного перiоду не проводилась.

Товарно - матерiальнi цiнностi для цiлей бухгалтерського облiку вiдображенi в балансi вiдповiдно до П(С)БО 9 <Запаси> за фактичною собiвартiстю. Одиницею облiку запасiв в бухгалтерському облiку є їх найменування. Запаси визнанi активом, якщо iснує ймовiрнiсть того, що пiдприємство отримає в майбутньому економiчнi вигоди, пов'язанi з їх використанням та їх вартiсть може бути достовiрно визначена. Запаси, якi не приносять пiдприємству економiчної вигоди в майбутньому, визначаються нелiквiдними i списуються по бухгалтерському облiку, а при складанi фiнансової звiтностi не вiдображаються в балансi.

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.

Реальний шлях вирiшення проблеми прибутковостi це 

-нарощування обсягiв виробництва; 

-економiя енерговитрат по газу, електроенергii, води; 

-подальше вдосконалення структури управлiння; 

-реалiзацiя необоротних та оборотних активiв; 

-викуп власних акцiй; 

-вивiльнення площ та здача iх в оренду; 

-пошуки потенцiйного iнвестора; 

-кредити банку пiд розробку нових виробiв, збiльшення обсягiв виробництва несезонної продукцiї.

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк. 

В 2024 роцi розробили та впровадили новi вироби:

1.Модернiзовано ряд електричних конвекторiв ЄВРО з метою застосування унiфiкованих основ , всiх видiв електронних термостатiв та унiфiкацiї опор для встановлення конвекторiв на пiдлогу 

Термiн впровадження у виробництво - червень 2024 року.

2. Проведено повний комплекс робiт по розробцi КД, ТД i постановцi виробництва ряду конвекторiв кольорового виконання.

Випуск електричних конвекторiв кольорового виконання в 2024 роцi склав 1730 шт.

3. Проведено комплекс робiт з повного циклу випробувань та сертифiкацiї ряду котлiв серiї "Економ Безшумний" експортного виконання з потужнiстю 4,5 - 30,0 кВт на вiдповiднiсть вимогам Директив 30, 35 та 125 Європейського Союзу.Отриманi Протоколи випробувань та сертифiкати ЄС №231 299 099 вiд 23.09.2023 року.

4.Пропрацьована можливiсть постановки виробництва у 2025 роцi:

- Нового модельного ряду електрокотлiв експортного виконання;

- Модернiзованого котла ряду Економ для внутрiшнього ринку.

Розробка ескiзного проекту."

Термiн впровадження у виробництво:

I черга - з квiтня 2024 року; II черга - з червня 2024 року.

Термiн впровадження у виробництво - з 1.07.2024 року.

5. Проведено повний  комплекс робiт, який включає в себе: випробування, коригування КД i впровадження в виробництво змiн конструкцiї Теплових гармат та Тепловентиляторiв, пов'язаних зi змiнами вимог дiючих стандартiв по електробезпецi

6. Проведено комплекс робiт з повного циклу випробувань та сертифiкацiї нової моделi пiдлогового конвектора "Quadro" на вiдповiднiсть вимогам Директив 30, 35 та 125 Європейського Союзу

6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи:

1) опис продуктiв (товарiв та/або послуг), якi виробляє/надає особа (основнi види дiяльностi);

Виробництво електричних побутових приладiв.

Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення.

Виробництво iнших готових металевих виробiв.

Торгiвля автомобiлями та легковими автотранспортними засобами, технiчне обслуговування та ремонт автотранспортних засобiв.

Оптова торгiвля iншими машинами та устаткуванням, роздрiбна торгiвля побутовими електротоварами, радiо- та теле-апаратурою.

Оптова торгiвля побутовими електротоварами й електронною апаратурою побутового призначення для приймання, записування, вiдтворювання звуку й зображення.

Роздрiбна торгiвля побутовими електротоварами в спецiалiзованих магазинах. 

Виробництво машин i устаткування для сiльського та лiсового господарства.

Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна.

Постачання пари, гарячої води та кондицiйованого повiтря.

Торгiвля автомобiлями та легковими автотранспортними засобами, технiчне обслуговування та ремонт автотранспортних засобiв.

2) обсяги виробництва (у натуральному та грошовому виразi);

По пiдсумкам роботи за 2024 рiк пiдприємство виробило продукцiї на 211,6 млн.грн. 

обсяги промислового виробництва зросли на 38,8% в порiвняних цiнах

Реалiзовано продукцiї в 2024 роцi на 221,5 млн.грн., реалiзацiя в порiвняних цiнах збiльшилась на 13,5 %. 

3) середньореалiзацiйнi цiни продуктiв тис.грн;

1. Електроконвектори - 149528,6 

2. Маслянi радiатори - 8719

3. Агрегати повiтряно-опалювальнi - 23717,9

4. Iнфрачервонi електрообiгравiчi 1080,1

5. Електроплитки - 11799,8

6. Радiатори мiдно-алюмiнiєвi i стальнi конвектори опалювальнi для централiзованого опалення - 729,2

7. Електрокотли - 3725,8

8. Iнша продукцiя - 16044,1

4) загальна сума виручки - 221468,1тис. грн.

5) загальна сума експорту, частка експорту в загальному обсязi продажiв;

Питома вага реалiзацiї продукцiї на експорт в 2024 роцi склала 36,1%, збiльшилась на 67,9 %. Збiльшився експорт до Польщi до 24,9% проти 9,5%. Зменшився експорт до Нiмеччини до 7,3 % проти 8,9 % в 2023 роцi. По iншим країнам склав 3,9 %.

6) залежнiсть вiд сезонних змiн;

Пiдприємство залежне вiд сезонних змiн. Виробництво та реалiзацiя продукцiї збiльшується в осiнньо - зимовий перiод. Її збут припадає на жовтень-лютий, на перiод холодiв.  У першу половину року пiдприємство накопичує необхiднi матерiали, комплектуючi. Працiвники в цей перiод працюють з неповним навантаженням.

7) основнi клiєнти (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки);

ГРIН КУЛ" ТОВ м.Вiнниця

ЕПIЦЕНТР м.Київ

Розетка УА м.Київ

ТОВ "НЕСС ПВ" м.Вiнниця
THERMOVAL Польша

ОВЕЛЬ ТОВ Київська обл с.Чайки

Fernholz Warmesysteme Нiмеччина

8) ринки збуту та країни, в яких особою здiйснюється дiяльнiсть; Нiмеччина, Польща, Францiя, Угорщина, Велика Британiя, Чехiя, Латвiя, Арменiя, Молдова, Болгарiя, Кiпр.

9) канали збуту; Такої iнформацiї немає.

10) основнi постачальники та види товарiв та/або послуг, якi вони постачають/надають особi, країни з яких здiйснюється постачання/надання товарiв/послуг;

Основними постачальниками послуг та матерiалiв, комплектуючих виробiв є:

Gazi Metal Mamulleri Sanayi ve Ticaret A.S. TURKEY- постачання металалевої стрiчки

GUANGDONG MEZIC TECH CO., LTD CHINA Китай- постачання комплектуючих

ДП ЗЕФ "Маяк" ПРАТ ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД"МАЯК"- постачання комплектуючих

"ЕНЕРГОХIМСЕРВIС" м,Iрпiнь київської обл.-постачання фарби

Вiнницяобленерго, ЕНЕРА ТОВ м.Вiнниця--постачання електроенергiї

ЕПIЦЕНТР м.Київ -надання послуг по просуванню товарiв та логiстичних послуг

11) особливостi стану розвитку галузi, в якiй здiйснює дiяльнiсть особа; Такої iнформацiї немає.

12) опис технологiй, якi використовує особа у своїй дiяльностi;

Для виробництва продукцiї використовується наступнi технологiї:

"	холодне штампування деталей з листового металу

"	автоматичне лиття пластмасових деталей

"	автоматичне покриття порошковою фарбою металiчних деталей

"	автоматична токарна обробка металiчних деталей

"	автоматичне гнуття рам теплової гармати з пробиттям отворiв

"	автоматичне виготовлення чохлiв для електричних конвекторiв

 13) мiсце особи на ринку, на якому вона здiйснює дiяльнiсть; Такої iнформацiї нема

14) ) рiвень конкуренцiя в галузi, основнi конкуренти особи;
ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк" має конкурентiв в галузi по виробництву масляних електрорадiаторiв, електроконвекторiв. На вiтчизняному ринку продаж електричних джерел тепла на сьогоднiшнiй день представлено продукцiєю, як вiтчизняного виробництва, так i iмпортна продукцiя. Питома вага продукцiї ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК"  серед вiтчизняних виробникiв за даними 2017-2018 р.р. займала близько 50 %,  в 2019-2020 р.р. - 40%, в 2021 р.-  42 %.

Серед iмпортних товарiв, найбiльше представленi на ринку вироби виробництва Китаю та Францiї (ТМ "Thermor", "Noirot", "Аррilimo" та iншi). Серед вiтчизняних виробникiв опалювальну продукцiю на ринку представляють компанiї "Агроресурс" м. Рiвне, ТОВ "Волинь-Кальвiс", завод "Конвектор" м. Ужгород та iншi. В 2011 роцi французька компанiя "Atlantic Groupe", що випускає продукцiю ТМ "Thermor" та "Atlantic" iнвестувала в реконструкцiю i будiвництва Одеського заводу з виробництва електричних побутових приладiв "Укратлантiк" понад 230 млн. грн. i на сьогоднiшнiй день даний виробник є найбiльшим вiтчизняним конкурентом ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК".

Конкурентами в виробництвi теплоенергiї - "Вiнницятеплокомуненрго", по електроплитцi - фiрма "Елна-сервiс" м. Вiнниця.

В 2024 роцi ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК" планує утримати власнi позицiї ринку збуту продукцiї власного виробництва як за рахунок проведення  маркетингових заходiв так i за  рахунок розширення асортименту i встановлення гнучкої системи цiноутворення.

15) перспективнi плани розвитку особи;

В умовах вiйни прогнозувати перспективи розвитку пiдприємства важко.

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.

У 2024 роцi ризик для української економiки несуть вiйськовi дiї на територiї України. Економiка України, як i ранiше залежить вiд сировинних товарiв, i вона вразлива до уповiльнення зростання свiтової економiки. Для стимулювання росту Українi доведеться залучати бiльше iнвестицiйних ресурсiв. Серед можливих наслiдкiв вiйни в Українi ймовiрнi: перебої з виробництвом i постачаннями, падiння продажiв, виручки, продуктивностi, недоступнiсть персоналу, труднощi або повна неможливiсть залучення фiнансування, затримка в реалiзацiї планiв на розширення, пiдвищена волатильнiсть фiнансових iнструментiв.

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).

Товариство розробило ряд заходiв, спрямованих на успiшну роботу в 2025 роцi, а саме: 

1. Обсяги виробництва в 2025 роцi заплановано на суму 173,1 млн.грн.

2. З допомогою маркетингової дiяльностi збiльшити експорт продукцii вiд обсягу реалiзацiї до країн Євросоюзу. Зменшити залишки готової продукцiї на складi на 30%  на 31.12.2024 року.

3. Забезпечити собiвартiсть головної номенклатури виробiв на рiвнi лiмiтних цiн.

4. Забезпечити рiвень незавершеного виробництва протягом року не бiльше 5% вiд обсягiв випуску.

5. Знизити дебiторську i кредиторську заборгованiсть на 30 % вiд iснуючоi станом на 31.12.2024 р. 

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.

В 2020 роцi придбано основних засобiв та нематерiальних активi на суму 5160 тис. грн

1. Споруди, машина, обладнання та iнвентар - 4958 тис. грн. в т.ч.

-будка охорони 16 тис грн..

-машина мiрної рiзки та зачистки проводiв з числовим програмним управлiнням 79,4 тис. грн.

-прес з числовим програмним управлiнням NCPP-20N 34,0  тис. грн.

-штамп - аплiкатор NCPP-20X 8,5 тис. грн.

-градирня малогабаритна вентиляторна МГ-335,4 тис. грн.

-компьютер CELERON 2.6Ghz 3,9 тис. грн.

-автоматичний трубовигинальний станок з числовим програм. керуванням DB38CNC-2A1S 661.6 тис. грн.

-система контролю доступу на центральну прохiдну 7,3 тис. грн.

-полiрувальна станцiя в зборi 61,1 тис.грн.

-штампи, пресформи та iншi основнi засоби 3750,8 тис. грн.

2.Iншi матерiальнi активи ( спецодяг, прилади, вогнегасники, накопичувачi, телефони, принтери i т.п) 142 тис. грн.

3.Нематерiальнi активи- розробка власного веб-сайту на суму 60 тис. грн.

Також здiйснювались модернiзацiя та ремонти дiючого обладнання, будiвель та споруд на суму 1868 тис грн.

На протязi 2020 року було вiдчуження земельної дiлянки площею 415 кв м, списувались та реалiзовувались  застарiлi станки та обладнання, якi не пiдлягають ремонту.

В 2021 роцi придбано основних засобiв та нематерiальних активi на суму 5027,9 тис. грн. в т.ч.

1.	Будiвлi та споруди 2781 тис. грн.,в т.ч.

-	Очиснi споруди 2781  тис грн.

2.	Машини, обладнання та iнвентар - 1081 тис. грн. в т.ч.

-	Одношпиндельний токарний автомат FTL400 з пристроєм подачi прутка BYS45  882.4 тис. грн.

-	Нагрiвач води з контролем температури STM-607W-CE 52.6 тис. грн.

-	Ручна установка для нанесення порошкової фарби 37,8 тис.грн.

-	Заклепувальний iнструмент 28.0 тис. грн.

-	Iншi 80,2 тис.грн

3.	Транспортнi засоби - 50,4 тис. грн. в т.ч.

-	Штабелер ел. гiдравлiчний несамохiд 50,4 тис. грн.

4.	Iншi матерiальнi активи (iнструмент, спецодяг, прилади, вогнегасники, накопичувачi, телефони, принтери i т.п.) 994 тис грн

5.	Нематерiальнi активи на суму 121,5 тис грн. в т.ч.

- автоматизована система комерцiйного облiку електроенергiї на суму 41,9 тис. грн.

- програмне забезпечення i управлiння персоналом на суму 36,3 тис грн.

- iншi 43,3

Також здiйснювались модернiзацiя та ремонти дiючого обладнання, будiвель та споруд на суму 7081 тис. грн.

На протязi 2021 року було вiдчуження земельної дiлянки площею 31328 кв м, та площею 7499 кв м, будiвля корпусу 28, списувались та реалiзовувались застарiлi станки та обладнання, якi не пiдлягають ремонту.

В 2022 роцi введено в експлуатацiю  основних засобiв на суму 13229 тис. грн.

1.Машини, обладнання, iнвентар 12130 тис. грн. в т.ч.

-Автоматична лiнiя фарбування  9464,3 тис. грн.

-Система очистки повiтря 60,1 тис. грн.

-Система вентиляцiї 1010,7 тис. грн.

-Система демiнералiзацiї води 304,9 тис. грн.

-Система живлення дизпаливом для лiнiї фарбування 152,5 тис. грн.

-Компресор гвинтовий повiтряного охолодження 681,4 тис. грн.

-Лiнiя зняття фарби 98,9 тис. грн.

-Прес КД 2128 К 191,40 тис. грн.

-Компютерна технiка 86,9 тис. грн.

-Заклепувальний iнструмент 29 тис. грн.

-Iншi 49,9 тис. грн

2.Iншi матерiальнi активи (iнструмент, спецодяг, прилади, вогнегасники, накопичувачi, телефони, принтери i т.п.) 1099 тис. грн

Також здiйснювалась модернiзацiя та ремонти дiючого обладнання, будiвель та споруд на суму 4208 тис. грн.

На протязi 2022 року було вiдчуження земельної дiлянки площею 795 кв м, списувались та реалiзовувались застарiлi станки та обладнання, якi не використовуються на пiдприємствi.

В 2023 роцi  введено в експлуатацiю  основних засобiв на суму 11361   тис. грн.

1.Будiвлi, споруди та передавальнi пристрої  6115 тис. грн.,в т.ч.

Локальна мережа 115 тис.грн.

Майданчик для зберiгання габаритних матерiалiв 95 тис. грн.

Ремонт та модернiзацiя будiвель 5905 тис. грн.

2.Машини, обладнання, iнвентар 1166 тис. грн. в т.ч.

Компресор гвинтовий повiтряного охолодження SCR30APM-8 195 тис. грн.

Система пiдiгрiву ванн длялiнiї фарбування 174 тис.грн.

Машина контактного зварювання  з пневмопривiдом 130 тис. грн.

Модернiзацiя дiючого обладнання на суму 443 тис.

Iнше обладнання та iнвентар 224 тис, грн.

3.Транспортнi засоби - 2037 тис. грн. в т.ч

Автомобiль  HYUNDAI STARIA US4 2.2 CRDI 7-TOP BRONZE 2037 тис.грн.

4. Iншi матерiальнi активи (iнструмент, спецодяг, прилади, вогнегасники, накопичувачi, телефони, принтери i т.п.) 2043 тис грн

На протязi 2023 року було передано Вiнницькiй мiськiй радi земельна дiлянка площею 8089 кв м, також списувались та реалiзовувались застарiлi станки та обладнання, якi не використовуються на пiдприємствi.
В 2024 роцi введено в експлуатацiю  основних засобiв на суму  19394  тис. грн.
1.Машини, обладнання, iнвентар  2600 тис. грн. в т.ч.
Перетворювач напруги  ПНГ-ТПП-400/12-0100-УХЛ4 КУЛОН, АИАЕ,436377,063-107ПС  62 тис. грн 
Перетворювач напруги  ПНГ-ТПП-600/12-0100-УХЛ4 КУЛОН, 66,7 тис. грн
Апарат конденсаторного приварювання шпильок SW3000, Tesla Weld SW 3000 49,4 тис.грн.
Прес-форма на вирiб "ПАНЕЛЬ ВЖРИ 732158,015", 742,7 тис.грн., 
2.Iнше обладнання та iнвентар- придбане та витрати на модернiзацiю дiючого на суму  1679,2  тис, грн.
3.Iншi матерiальнi активи (iнструмент, спецодяг, прилади, вогнегасники, накопичувачi, телефони, принтери i т.п.) 1172 тис грн
4.Ремонт автомобiля на 90 тис. грн.
5.Ремонт та модернiзацiя будiвель 15532 тис. грн.
На протязi 2024 року списувались та реалiзовувались застарiлi станки та обладнання, якi не використовуються на пiдприємствi.

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.

ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк" розмiщений на земельнiй дiлянцi заг. площею 108108 кв м, що розташована за адресою м. Вiнниця, Хмельницьке шосе, 105. Будiвлi виробничого призначення займають площу - 70794,7 кв. м. 

Для виробництва продукцiї використовується наступне технологiчне обладнання:

-	механозаготiвельне;

-	штампувальне;

-	зварювальне;

-	гальванiчне;

-	порошково-фарбувальне;

-	пластмасо-ливарне;

-	складально-пакувальне.

Продуктивнiсть обладнання вiд 15 секунд  до 0,5 годин.

Середньорiчна виробнича потужнiсть 400 000 тис. грн.

Коефiцiєнт використання потужностi 0,6. 

Потужнiсть виробничого обладнання (за добу), яке задiяне у виробництвi - 250 станко/год.

Первiсна вартiсть основних засобiв 129080 тис.грн. Сума нарахованого зносу 85092 тис. грн.

В 2024 роцi нараховано амортизацiї 15564 тис.грн.: 

будiвлi та споруди 4044 тис. грн., 

машини та обладнання  7435 тис.грн., 

транспортнi засоби  1218 тис. грн., 

iнструменти, прилади, iнвентар (меблi)  108 тис. грн.,

iншi  2759 тис. грн.

У 2024 роцi надiйшло основних засобiв на суму 19394 тис.грн.:

будiвлi та споруди 11059 тис. грн., 

машини та обладнання  1515 тис.грн., 

транспортнi засоби  90 тис. грн., 

iнструменти, прилади, iнвентар (меблi)  1085 тис. грн.,

iншi 5645 тис. грн.

У 2024 роцi вибуло основних засобiв (первiсна вартiсть) на суму 1380 тис.грн.:

машини та обладнання  1033  тис.грн., 

iншi 347  тис. грн.

На балансi пiдприємства облiковуються основнi засоби, якi  оформленi у заставу. Вартiсть складає 2256 тис.грн.

Первiсна (переоцiнена ) вартiсть повнiстю амортизованих основних засобiв 35472 тис.грн.

Основнi засоби всiх груп використовуються за призначенням. 

Термiн та умови використання основних засобiв вiдповiдають нормам.

Екологiчних питань, якi можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства немає.

Орендованими основними засобами товариство не користується.

Для ефективного використання виробничих та службових примiщень та для поповнення обiгових коштiв, пiдприємство здає в оренду вiльнi примiщення. 

У 2024 роцi  дохiд вiд оренди склав 35658,8 тис.грн. 

Основнi орендарi: 

- К.О.Л. КАТТIНГ ТОВ

- ПРАТ "ВФ УКРАЇНА"

- ТОВ "Автоцентр Подiлля"

- ТОВ "Сiльварес"

- ТОВ "Промавтоматика Вiнниця"

- ПП "АЛЕОПАК"

- ТОВ "Вiнницябуд"

- ТзОВ "Логiстик Юкрейн"

-  ТОВ  АРПАЛ

- РОМСТАЛ УКРАЇНА ТОВ

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).

На кiнець року незавершених контрактiв на постачання продукцiї, термiн яких закiнчується в 2024 роцi, немає.

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.

Середньооблiкова кiлькiсть працюючих штатного складу з сумiсниками за 2024 рiк склала - 470 чол.

позаштатних працiвникiв - 11 осiб; 

осiб, якi працюють за сумiсництвом - 18 осiб; 

чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) - 10 осiб. 

Фонд оплати працi у 2024 роцi склав 88085 тис. грн., що на 25573 тис. грн. бiльше порiвняно з 2023 роком. Збiльшення ФОП порiвняно з 2023 головним чином повязане iз збiльшенням обсягiв виробництва порiвняно з 2023 роком та збiльшенняммiнiмальної заробiтної плати 

14. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй. 

Пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб протягом звiтного перiоду до Товариства не надходили.

15. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи. Такої iнформацiї немає.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	39 893	43 742	0	0	39 893	43 742	
  будівлі та споруди	22 295	29 345	0	0	22 295	29 345	
  машини та обладнання	11 184	5 248	0	0	11 184	5 248	
  транспортні засоби	2 048	920	0	0	2 048	920	
  земельні ділянки	1 985	1 985	0	0	1 985	1 985	
  інші	2 381	6 244	0	0	2 381	6 244	
2. Невиробничого призначення:	281	246	0	0	281	246	
  будівлі та споруди	281	246	0	0	281	246	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	40 174	43 988	0	0	40 174	43 988	
Додаткова інформація	Ступiнь зносу - 65,92%, ступiнь використання - 36,17%. Первiсна вартiсть основних засобiв 129080 тис.грн. Сума нарахованого зносу 85092 тис. грн.

В 2024 роцi нараховано амортизацiї 15564 тис.грн.: 

будiвлi та споруди   4044  тис. грн., 

машини та обладнання  7435 тис.грн., 

транспортнi засоби  1218 тис. грн., 

iнструменти, прилади, iнвентар (меблi)  108 тис. грн.,

iншi  2759 тис. грн.

У 2024 роцi надiйшло основних засобiв на суму 19394 тис.грн.:

будiвлi та споруди 11059 тис. грн., 

машини та обладнання  1515 тис.грн., 

транспортнi засоби  90 тис. грн., 

iнструменти, прилади, iнвентар (меблi)  1085 тис. грн.,

iншi 5645 тис. грн.

У 2024 роцi вибуло основних засобiв (первiсна вартiсть) на суму 1380 тис.грн.:

машини та обладнання  1033  тис.грн., 

iншi 347 тис. грн.

На балансi пiдприємства облiковуються основнi засоби, якi  оформленi у заставу. Вартiсть складає 2256 тис.грн.

Первiсна (переоцiнена ) вартiсть повнiстю амортизованих основних засобiв 35472  тис.грн.

Основнi засоби всiх груп використовуються за призначенням. 

Термiн та умови використання основних засобiв вiдповiдають нормам.

Товариство  орендує будiвлi, котрi здає в суборенду

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	293 433	293 090	
Статутний капітал, тис.грн	31 725	31 725	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	31 725	31 725	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	924,93	923,85	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	100,12	102,72	
Висновок	Вартiсть чистих активiв складає 293433 тис.грн. i є бiльшою вiд статутного капiталу. 
Неоплачений та вилучений капiтал у товариствi вiдсутнiй. Спiввiдношення розрахункової вартостi чистих активiв i статутного капiталу товариства є таким, що не суперечить вимогам ст. 155 Цивiльного Кодексу України та не зобов'язує акцiонерне товариство зменшувати його статутний капiтал.
Розгорнутий алгоритм оцiнки, що фактично вiдображається балансовою вартiстю чистих активiв пiдприємства виражається такою формулою:
ЧАф=НАо+ЗВ+НК+НУ+З+(ФА-ФЗ), де
ЧАф -  фактично вiдображена балансова вартiсть чистих активiв пiдприємства;
НАо - вартiсть основних засобiв, вiдображених у балансi;
ЗВ - залишкова вартiсть нематерiальних активiв, вiдображених у балансi;
НК - вартiсть незавершених капiтальних вкладень;
НУ - вартiсть устаткування, призначеного для монтажу;
З - запаси товарно-матерiальних цiнностей, що входять до складу оборотних активiв, за фактично залишковою вартiстю;
ФА - фiнансовi активи ( грошовi активи, дебiторська заборгованiсть, довгостроковi та короткостроковi фiнансовi вкладення й iншi їх види, вiдображенi  у звiтному балансi );
ФЗ - фiнансовi зобов'язання усiх видiв (довгостроковi та короткостроковi фiнансовi кредити, товарний кредит, внутрiшня кредиторська заборгованiсть)
 Даний метод оцiнки активiв,  в умовах iнфляцiйної економiки суттєво занижує реальну вартiсть чистих активiв пiдприємства. Це пов'язано з тим, що вартiсть основних засобiв , запасiв , усiх видiв товарно-матерiальних цiнностей у звiтному балансi вiдбита з урахуванням попередньої їх переоцiнки i до моменту здiйснення  оцiнки вона зросла пiд дiєю iнфляцiї. Тому даний метод дозволяє одержати лише приблизне уявлення про мiнiмальну вартiсть чистих активiв пiдприємства.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	6 900	X	X	
у тому числі:		
довгостроковий	19.02.2024	6 900	9	18.02.2027	
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	7 129	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	28 607	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	42 636	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Шевченкiвський р-н, м.Киїiв, вул.Якубенкiвська,7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	немає	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	немає	
Дата видачі ліцензії або іншого документа		
Міжміський код та телефон	(044)5910400	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.19 - Iнша допомiжна дiяльнiсть у сферi фiнансових послуг, крiм страхування та пенсiйного забезпечення	
Вид послуг, які надає особа	немає	

Повне найменування або ім'я	Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Голосiївський р-н, м.Київ, вул.Антоновича,51, офiс 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044)2875670	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	

Повне найменування або ім'я	Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21626993	
Місцезнаходження	03150, Голосiївський р-н, м.Київ, вул.Антоновича,51, офiс 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044)2875670	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторськафiрма "Самiла"Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторськафiрма "Самiла"Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Самiла"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	33544503	
Місцезнаходження	04210, Оболонський р-н, м. Київ, пр-т. Володимира Iвасюка, буд. 10 а корп. 2 кв. 43	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	4874	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Реєстр аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiльностi	
Дата видачі ліцензії або іншого документа		
Міжміський код та телефон	(044)5377652	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiя проста бездокументарна iменна		18 232 661	1,74	Акцiонери Товариства мають право: 
1) брати участь в управлiннi Товариством; 
2) отримувати дивiденди; 
3) отримувати у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна Товариства;
4) отримувати iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства;
5) на переважне право придбавати розмiщуванi Товариством простi акцiї пропорцiйно належних йому простих акцiй у загальнiй кiлькостi простих акцiй. Переважне право обов'язково надається акцiонеру - власнику простих акцiй у процесi емiсiї Товариством простих акцiй, у порядку, встановленому законодавством, окрiм випадкiв, передбачених п.11.14.7 Статуту; 
6) вимагати обов'язкового викупу Товариством належних акцiй у випадках та порядку, передбачених чинним законодавством України; 
7) виходу iз Товариства шляхом вiдчуження належних йому акцiй.
Акцiонери можуть мати  iншi права, передбаченi законодавством.
Кожний акцiонер - власник простих акцiй товариства має право вимагати здiйснення обов'язкового викупу акцiонерним товариством належних йому простих акцiй.
Акцiонери зобов'язанi: 
1) дотримуватися Статуту Товариства, iнших внутрiшнiх документiв Товариства;
2) виконувати рiшення Загальних зборiв, iнших органiв Товариства;
3) виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю;
4) оплачувати акцiї у розмiрi, порядку i засобами, передбаченими Статутом Товариства;
5) не розголошувати комерцiйну та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства;
Акцiонери Товариства можуть мати iншi обов'язки встановленi законодавством.
Акцiонери не вiдповiдають за зобов'язаннями Товариства i несуть ризик збиткiв, пов'язаних з дiяльнiстю Товариства, тiльки в межах належних їм акцiй. До акцiонерiв не можуть застосовуватися  будь-якi санкцiї, що обмежують їх права, у разi вчинення протиправних дiй Товариством або iншими акцiонерами. 
Акцiонери Товариства не мають переважного права на придбання акцiй Товариства, що пропонуються їх власником до вiдчуження третiй особi.	Публiчної пропозицiї та допуску до торгiв на фондовiй бiржi немає, до бiржового реєстру не включенi.		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
29.07.2021	4/1/2020	НКЦПФР	UA4000146872	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	1,74	18 232 661	31 724 830,14	100	
Додаткова інформація	Протягом звiтного року на внутрiшнiх та зовнiшнiх ринках торгiвля цiнними паперами емiтента не здiйснювалась; фактiв лiстингу/делiстингу цiнних паперiв емiтента на фондових бiржах не було, додаткової емiсiї товариством не здiйснювало. Протягом звiтного року товариство процентнi, дисконтнi, цiльовi (безпроцентнi) облiгацiї та iншi цiннi папери (випуск яких пiдлягає реєстрацiї) (крiм iпотечних облiгацiй, iпотечних сертифiкатiв, сертифiкатiв ФОН), похiднi цiннi папери не випускало; викуп власних акцiй протягом звiтного року не проводило.	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Кузнецов Петро Дмитрович			1 468 597	8,054	1 468 597	0	
Камiнська Валентина Петрiвна			224 154	1,229	224 154	0	
Терлiковський Василь Васильович			26 037	0,142	26 037	0	
Стрiцлер Михайло Борисович			27 350	0,15	27 350	0	
Усього			1 746 138	9,575	1 746 138	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
29.07.2021	44/1/2021	UA4000146872	18 232 661	1,74	18 232 661	0	0	
Додаткова інформація		

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
27.51 - Виробництво електричних побутових приладiв	198695	79	
35.30 - Постачання пари, гарячої води та кондицiйованого повiтря	2467	0,9	
35.11 - Виробництво електроенергiї	17524	6,9	
25.99 - Виробництво iнших готових металевих виробiв, н.в.i.у.	1440	0,6	
25.21 - Виробництво радiаторiв i котлiв центрального опалення	3764	1,5	
25.5 - Кування, пресування, штампування, профiлювання; порошкова металургiя	50	0,01	
25.61 - Оброблення металiв та нанесення покриття на метали	5323	2,1	
25.73 - Виробництво iнструментiв	9018	3,6	
47.43 - Роздрiбна торгiвля в спецiалiзованих магазинах електронною апаратурою побутового призначення для приймання, записування, вiдтворювання звуку	108	0,1	
56.10 - Дiяльнiсть ресторанiв, надання послуг мобiльного харчування	428	0,2	
71.20 - Технiчнi випробування та дослiдження	442	0,2	
46.43 - Оптова торгiвля побутовими електротоварами	10077	4	
46.43 - Оптова торгiвля побутовими електротоварами	10077	4	
68.20 - Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна	2247	0,9	
22.29 - Виробництво iнших виробiв iз пластмас	56	0,02	

2. Річна фінансова звітність
URL-адреса вебсайту не зазначається, оскiльки приватнi акцiонернi товариства не зобов'язанi розмiщувати таку iнформацiю на власному веб сайтi.

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Самiла"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	33544503	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Самiла"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	33544503	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність	-	
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	4874 	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності		
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	2 - суб'єкти аудиторської діяльності	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2024 по 31.12.2024	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	12/04/25 від 01.04.2025	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 01.04.2025 по 25.04.2025	
13	Дата аудиторського звіту	25.04.2025	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	немає	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
АУДИТОРСЬКИЙ ЗВIТ
(ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА)
щодо консолiдованої фiнансової звiтностi
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО
ТОВАРИСТВА "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД
"МАЯК"
код за ЄДРПОУ 14307771
станом на 31.12.2024 р.
Наданий незалежною аудиторською фiрмою
ТОВ "АФ "САМIЛА"
2025 р.?
ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "АУДИТОРСЬКА ФIРМА "САМIЛА"
ЄДРПОУ	тел:	+ 38 044 537 7652 / 53
33544503	е-таii: аШ544503@дтаiI.сот
уууууу.затiїаЛгт.сот.иа
04210, Україна, м. Київ, пр-т. Г. Сталiнграду, 10 А, корп. 2, кв. 43
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА
Акцiонерам та керiвництву ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"
Офiсу Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку (далi - Комiсiя)
ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ КОНСОЛIДОВАНОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
Думка iз застереженням
Ми провели аудит консолiдованої фiнансової звiтностi ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" (далi - ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" або Товариство) та його дочiрнiх пiдприємств (далi - Група), що складається iз:
С Консолiдованого Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на ЗI грудня 2024 р. (форма №1);
С Консолiдованого Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд) за 2024 р. (форма №2);
с Консолiдованого Звiту про рух грошових коштiв (за прямим методом) за 2024 р. (форма №3);
С Консолiдованого Звiту про власний капiтал за 2024 р. (форма №4);
Г Консолiдованих Примiток до консолiдованої фiнансової звiтностi, що включають стислий виклад значущих облiкових полiтик за 2024 рiк.
На нашу думку, за винятком можливого впливу питань, описаних у роздiлi "Основа для думки iз застереженням" нашого звiту, консолiдована фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах консолiдований фiнансовий стан Групи на 31 грудня 2024 року, та її консолiдованi фiнансовi результати i консолiдованi грошовi потоки за рiк. що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Нацiональних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку (НГI(С)БО), та вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 № 996-ХIУ щодо складання фiнансової звiтностi.
Основа для думки iз застереженням
1.	Ми не спостерiгали за iнвентаризацiєю основних засобiв та запасiв Групи станом на 31 грудня 2023 року та па 31 грудня 2024 року. В зв'язку з воєнними дiями на територiї України та пов'язаними з цим обмеженнями, ми не змогли за допомогою альтернативних процедур впевнитися в кiлькостi та станi активiв та вiдображенiй у консолiдованiй фiнансовiй звiтностi станом на 31.12.2024 р. i 31.12.2023 р. вартостi запасiв в сумi 146 090 тис. грн. i 152 411 тис. гри. вiдповiдно, основних засобiв в сумi 43 988 тис. грн. i 40 174 тис. грн. вiдповiдно.?
У зв язку з цим, ми не змогли визначити, чи iснує потреба в будь-яких коригуваннi сум основних засобiв та запасiв, вiдображених чи невiдображених в облiку, а також елементiв, що входять до складу консолiдованого Балансу (Звiту про фiнансовий стан) станом на 31 грудня 2024 року, консолiдованого Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд), консолiдованого Звiту про власний капiтал за 2023 та 2024 роки.
2.	Аудит консолiдованої фiнансової звiтностi Групи за рiк. що закiнчився 31 грудня 2023 року, був проведений iншим аудитором, який у своєму звiтi вiд 03 квiтня 2024 року висловив думку iз застереженням щодо консолiдованої фiнансової звiтностi за 2023 рiк. Iншим аудитором встановлено, що станом на 31 грудня 2023 року на консолiдованому Балансi (Звiтi про фiнансовий стан) ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" у етапi "Основнi засоби" (рядок 1010 Балансу) облiковуються та вiдображаються основнi засоби, залишкова вартiсть яких складає 40 174 тис гри., первiсна вартiсть - 111 066 тис гри., нарахований знос - 70 892 тис гри. Проте, у складi основних засобiв враховуються також i повнiстю зношенi та морально застарiлi основнi засоби Групи. На думку iншого аудитора зазначенi основнi засоби знаходяться в робочому станi i використовуються у господарськiй дiяльностi Групи, тому данi основнi засоби Групи не списуються, а потребують певної процедури щодо дооцiнки. У зв'язку з цим, iнший аудитор рекомендував Групi провести дооцiнку або уцiнку основних засобiв та вiдображати окремi групи основних засобiв, що складають основу господарської дiяльностi за справедливою вартiстю, на нашу думку балансова вартiсть основних засобiв у етапi "Основнi засоби" консолiдованого Балансу (Звiту про фiнансовий стан) може зазнати змiн в результатi можливого знецiнення. У результатi виникає ризик викривлення фiнансової звiтностi: заниження або завищення вартостi основних засобiв та вiдображення у прибутках чи збитках Групи, що вiдповiдно може мати вплив на пiдсумок власного капiталу Групи. У зв'язку з даним питанням, iнший аудитор не змiг отримати прийнятнi аудиторськi докази в достатньому обсязi для обгрунтування думки, проте дiйшов висновку, що можливий вплив на консолiдовану фiнансову звiтнiсть невиявлених викривлень, якщо такi є. може бути суттєвим, проте не всеохоплюючим.
Наша думка по вiдношенню до консолiдованої фiнансової звiтностi за поточний рiк також модифiкована у зв'язку з можливим впливом даного питання на спiвставлення показникiв поточного перiоду i порiвняльних даних. Разом з тим, станом на 31 грудня 2024 року Групою у складi основних засобiв продовжують облiковуватися повнiстю зношенi та морально застарiлi основнi засоби Групи. За умов вiдсутностi поточної незалежної оцiнки та тестування на виявлення ознак знецiнення основних засобiв станом на 31 грудня 2024 року, ми не мали змоги отримати достатнi та належнi аудиторськi докази щодо впливу цього питання на основнi засоби Групи балансовою вартiстю 43 988 тис. гри. У зв'язку з цим. ми не змогли визначити, якi саме корегування потребували елементи, що входять до складу Балансу (Звiту про фiнансовий стан)" станом на 31 грудня 2023 року та 31 грудня 2024 року, Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд) i Звiту про власний капiтал за 2023 рiк та 2024 рiк.
3.	У Примiтцi до консолiдованої фiнансової звiтностi загальна величина довгострокових фiнансових iнвестицiй станом на 31.12.2023 року становить 11 531 тис. грн. та станом на 31.12.2024 року складає 11 531 тис, грн. Згiдно вимог НП(С)БС) 12 "Фiнансовi iнвестицiї" такi довгостроковi фiнансовi iнвестицiї мають облiковуватись за справедливою вартiстю та вiдображатися у статтi 1035 "Iншi фiнансовi iнвестицiї". На зазначену дату не можливо достовiрно пiдтвердити справедливу вартiсть корпоративних прав. Групою до дати нашого звiту не надано Звiти з експертної грошової оцiнки корпоративних прав у юридичних осiб. За умов вiдсутностi достовiрної незалежної оцiнки корпоративних прав у юридичних осiб, ми не мали змоги отримати достатнi та належнi аудиторськi докази щодо впливу цього питання на довгостроковi фiнансовi iнвестицiї Групи. У зв'язку з цим, ми не змогли визначити, якi саме корегування потребували елементи, що входять до складу консолiдованого Балансу (Звiту про фiнансовий стан)" станом на 31 грудня 2024 року, консолiдованого Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд) i консолiдованого Звiту про власний капiтал за рiк. що закiнчився 31 грудня 2024 року. 
Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту ("МСА"), Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит консолiдованої фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Групи згiдно з Мiжнародним кодексом етики професiйних бухгалтерiв (включаючи Мiжнароднi стандарти незалежностi) Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосовними в Українi до нашого аудиту консолiдованої фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.
Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервностi дiяльностi
Ми звертаємо увагу на Примiтки Е4 до консолiдованої фiнансовiй звiтностi, в якiй описано, що з 24 лютого 2022 року на дiяльнiсть Групи має значний вплив вторгнення Росiйської Федерацiї в Україну та воєннi дiї. що тривають, i подальший розвиток подiй є невизначеним. включаючи iнтенсивнiсть або потенцiйну тривалiсть цих дiй. Як зазначено у Примiтцi 1.4 цi подiї та умови разом з iншими питаннями свiдчать про iснування суттєвої невизначеностi, яка може викликати значнi сумнiви у спроможностi Групи продовжувати подальшу безперервну дiяльнiсть. Наша думка не є модифiкованою щодо цього питання.
Iншi питання
Аудит фiнансової звiтностi Групи за рiк. що закiнчився 31 грудня 2023 року, був проведений iншим аудитором - ТОВ "АУДИТОРСЬКА ФIРМА "КВОЛIТI АУДИТ", який 03 квiтня 2024 року висловив думку iз застереженням щодо цiєї фiнансової.
Iнша iнформацiя
За i т про корпоративне управлiння та Рiчна iнформацiя про емiтента
Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за iншу iнформацiю, яка мiститься у Звiтi про корпоративне управлiння, який ми отримали до дати цього звiту аудитора, та iншої iнформацiї, що включається до Рiчної iнформацiї про емiтента, яку ми очiкуємо отримати пiсля цiєї дати, згiдно статей 126 та 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" №3480-IV вiд 23.02.2006 р.
Наша думка щодо консолiдованої фiнансової звiтностi не поширюється на iншу iнформацiю та ми не робимо висновок з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.
У зв'язку з нашим аудитом консолiдованої фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю, зазначеною вище, якщо вона буде нам надана, та при цьом/ розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю та консолiдованою фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi проведеної нами роботи ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. Ми не виявили таких фактiв, якi потрiбно було б включити до звiту.
Коли ми ознайомимося з Рiчною iнформацiєю про емiтента, якщо ми дiйдемо висновку, що вона мiстить суттєве викривлення, нам потрiбно буде повiдомити про це питання тим. кого н ад i л єно найвищими по ви о важе пня м и.
Iнформацiя про узгодж енiсть фiнансової iнформацiї у консолiдованому звiтi про управлiння, який складається вiдповiдно до законодавства, з консолiдованою фiнансовою звiтнiстю за звiтний перiод та/або з iншою iнформацiєю, отриманою аудитором пiд час аудиту, а за наявностi суттєвих викривлень у звiтi про управлiння наводиться опис таких викривлень та їх характер
ТОВ "АФ "ЄДМIЛА". Номер реєстрацiї у Регсiрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4874. Ii-iшiI; IiИр.чУ/тта'.хатiIаГiгт сот.иа?
Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за iншу iнформацiю. Iнша iнформацiя складається з iнформацiї, яка мiститься у Консолiдованому Звiтi про управлiння Групи за 2024 рiк. пiдготовленому у вiдповiдностi до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" та iнших застосовних законодавчих i нормативних вимог, але не мiстять консолiдованої фiнансової звiтностi та нашого звiту аудитора щодо неї.
Наша думка щодо консолiдованої фiнансової звiтностi не поширюється на Консолiдований Звiт про управлiння та ми не робимо висновок з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.
У зв'язку з нашим аудитом консолiдованої фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю, зазначеною вище, та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю та консолiдованою фiнансовою звiтнiстю Групи або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя виглядає такою, що мiстить суттєве викривлення.
Якщо на основi проведеної нами роботи ми доходимо висновку, що iснує суттєве невiдповiднiсть мiж Консолiдованим Звiтом про управлiння i консолiдованою фiнансовою звiтнiстю та/або цей Звiт про управлiння виглядає таким, що мiстить суттєве викривлення, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. Ми не виявили таких фактiв, якi потрiбно було б включити до звiту.
Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за консолiдовану фiнансову звiтнiсть
Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання консолiдованої фiнансової звiтностi вiдповiдно до I-Ш(С)БО i вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" щодо складання консолiдованої фiнансової звiтностi, та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбного для того, щоб забезпечити складання консолiдованої фiнансової звiтностi, що не мiс тить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.
При складаннi консолiдованої фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Грушi продовж) вати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Групу чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому.
Тi. кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Групи.
Вiдповiдальнiсть ауди тора за аудит консолiдованої фiнансової звiтностi Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що консолiдована фiнансова звiтнiсть в цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА. завжди виявить суттєве викривлення, коли воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї консолiдованої фiнансової звiтностi.
Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА. ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми:
o iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо н виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь па цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для
ТОВ "АФ "САМIЛЛл, I Iомср реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4874. Е-таiI Пiiрзг/Луитл .яатiїаiiгт.сот.иа
використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю;
o	отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю;
o	оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом;
o	доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та на основi отриманих аудиторських доказiв робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, що може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Групи продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повнiшi привернути увагу в нашому звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у консолiдованiй фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примусити Групу припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi;
o	оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст консолiдованої фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те. чи показує консолiдованої фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, гак, щоб досягти достовiрного подання;
o	отримуємо прийнятнi аудиторськi докази в достатньому обсязi щодо фiнансової iнформацiї суб'єктiв господарювання або господарської дiяльностi Групи для висловлення думки щодо консолiдованої фiнансової звiтностi. Ми несемо вiдповiдальнiсть за керування, нагляд та виконання аудиту Групи. Ми несемо вiдповiдальнiсть за висловлення нами аудиторської думки.
Ми повiдомляємо тим. кого надiлено найвищими повноваженнями, разом з iншими питаннями iнформацiю про запланований обсяг та час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту.
Ми також надаємо тим. кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми викопали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що виливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо дiй. вжитих для усунення загроз, або вiдповiдних застережи 11 х заходi в
ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ
ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ
На виконання вимог частини третьої статтi !4 Закону України "Про аудит фiнансової (винностi та аудиторську дiяльнiсть" № 2258-УIII вiд 21.12.2017 р. (далi - Закон №2258- VIII) iншу iнформацiю, яка щонайменше мас наводитися в Аудиторському звiтi згiдно частини третьої статтi 14 Закону №2258-УIII, наведено в iнших параграфах нашого Звiту.
Вiдповiдно до н.2 глави I. "Загальнi вимоги до iнформацiї роздiлу "Звiт щодо вимог iнших законодавчих та нормативних актiв" звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi" роздiлу II. "Додатковi вимоги до iнформацiї, що стосуються звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi
ТОЇ! "ЛФ "САМIЛА", Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4874. Е-таiI: IШр5:/Мту.5апiiIаїiгт сот.иа
ти мис обоє 'язково мiститися у роздiлi звiту суб'єкти аудиторської дiяльностi "Звiт щодо вимог iнших законодавчих ти нормативних актiв" Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку (затверджено Рiшенням НКЦПФР вiд 22.07.2021 №555 (зi змiнами)), повiдомляємо наступне:
Повне нлiiiменування юридичної особи (щодо заявника або учасника ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв)
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК".
Висновок аудитора щодо повноти розкриття юридичною особою (заявником або учасником ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв) iнформацiї про кiнцевого бснсфiцiарпого власника (у разi наявностi) та структуру власностi станом на дату аудиту або огляду, вiдповiдно до вимог, встановлених Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року №163, зареєстрованим в мiнiстерствi юстицiї України 08 червня 2021 року за № 768/3639 Iнформацiя про кiнцевих бненефiцiарних власникiв та структуру власностi ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" станом на дату аудиту вiдповiдає Положенню про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року №163. зареєстрованому в мiнiстерствi юстицiї України 08 червня 2021 року за № 768/3639. Так, вiдповiдно до даних Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та громадських формувань кiнцевими бснефiцiарними власниками Товариства на дату аудиту є громадянин України Кузнецон Петро Дмитрович, який здiйснює непрямий вирiшальний вплив на ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", що розкрито у Примiтцi 2 до консолiдованої фiнансової звiтностi.
Iнформацiя про те, чи є суб'єкт господарювання: конгролсром/учасником небанкiвської фiнансової групи; пiдприємством, що становить суспiльний iнтерес
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" не є контролером/учасииком небанкiвської фiнансової групи та не належить до пiдприємств, що становлять суспiльний iнтерес.
Iнформацiя про наявнiсть у суб'єкта господарювання материнських/дочiрнiх компанiй iз зазначенням найменування, органiзацiйно-правової форми, мiсцезнаходження (у разi наявностi)
Материнська компанiя у суб'єкта господарювання - ПРИВАРНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" вiдсутня.
|нформаїiiя про дочiрнi компанiї:
Найменування	Органiзацiйно-правова форма	Мiсцезнаходження
дiї жi;к "МАЯК"	Дочiрне пiдприємство	Україна, 21029, Вiнницька область. Вiнницький район., мiсто Вiнниця, вулиця В.Порика, 43
ДП "Зовнiшньоекономiчна фiрма "МАЯК"	Дочiрне пiдприємство	Україна, 21029, Вiнницька область, Вiнницький район., мiсто Вiнниця, вул.. Хмельницьке шосе, буд. 105-Б
ДIЇ "1еплокомуненерго Маяк"	Дочiрне пiдприємство	Україна. 21030, Вiнницька область, Вiнницький район., мiсто Вiнниця, вул.. Полiтехнiчна, буд. 2Е
ДГI "Автомобiлiст-Маяк"	колективна	Україна, 21029, Вiнницька область, Вiнницький район., мiсто Вiнниця, вул.. Хмельницьке шосе, буд. 145
Вiдповiдно до п.I глави 4. "I	Зимоги до iнформацiї щодо емiтентiв цiнних паперiв (крiм
цiнних паперiв IСI)" роздiлу II. "Додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi та має обов'язково мiститися у роздiлi звiту суб'єкта
ТОВ "АФ "САМIЛА". Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4874, Б-iлаiI: Iiир$:///стс.5атiIаIїгпi.соiтиiа

аудиторської дiяльностi "Знiт щодо вимог iнших законодавчих та нормативних актiв" Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду консолiдованої фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку (затверджено Рiшенням НКЦГIФР вiд 22.07.2021 №555 (зi змiнами)), повiдомляємо наступне:
Думка аудитора щодо вiдповiдностi розмiру статутного капiталу установчим документам або iнформацiї з Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та громадських формувань
Статутний капiтал Товариства за даними фiнансової звiтностi станом на 31.12.2024 року становить 31 725 000 (тридцять один мiльйон сiмсот двадцять п'ять тисяч) гривень 00 копiйок, що вiдповiдає розмiру статутного капiталу, наведеного в Статутi Товариства. При зiбранi доказiв застосовувалися такi аудиторськi процедури, як перевiрка та пiдрахунок (обчислення). Аудиторами, було проведено перевiрку вiдповiдностi залишкiв у синтетичних та аналiтичних регiстрах облiку статутного капiталу, шляхом зiставлення даних Головної книги, журналiв та iнших вiдомостей щодо капiталу Товариства. Вiдповiднiсть розмiру статутного капiталу установчим документам пiдтверджується первинними документами, регiстрами бухгалтерського облiку, даними консолiдованої фiнансової звiтностi. Статутом Товариства.
Вiдповiдно до Статуту ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" у редакцiї, затвердженiй рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв, протокол № 33 вiд 10 листопада 2023 року, розмiр статутного капiталу ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" складає 31 724 830,14 (Тридцять один мiльйон сiмсот двадцять чотири тисячi вiсiмсот тридцять гри. 14 коп.) та подiлений на 18 232 661 штук простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 1.74 гри. кожна. Акцiї iснують виключно в електроннiй формi.
На нашу думку, розмiр статутного капiталу Товариства в усiх суттєвих аспектах вiдповiдає установчим документам.
Думка аудитора щодо iнформацiї про наявнiсть подiй пiсля дати балансу, якi не знайшли вiдображення у фiнансовiй звiтностi, проте можуть маги суттєвий вплив на фiнансовий стан юридичної особи
Подiї пiсля дати балансу, якi не знайшли вiдображення у фiнансовiй звiтностi ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", проте можуть мати суттєвий вплив на фiнансовий стан юридичної особи вiдсутнi.
Думка аудитора щодо повноти та достовiрностi розкриття iнформацiї щодо складу i
структури фiнансових iнвестицiй
Станом на 31 грудня 2024 року ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" облiковуються наступнi фiнансовi iнвестицiї:			
Назва емiтента	Код ЄДРПОУ	Сума iнвестицiї, гри.	Примiтки
КСК "МАЯК" Л'ГД ТО В	25499644	10438587,00	Iншi фiнансовi iнвестицiї
ЛОСК "МАЯК" ТОВ ЛТД	25497639	1092254,00	Iншi фiнансовi iнвестицiї
Веьої о	11 530 841,00	
Ми вважаємо, що виконанi нами аудиторськi процедури були прийнятними та достатнiми для отримання доказiв стосовно вiдображення довгострокових фiнансових iнвестицiй у консолiдованiй фiнансовiй звiтностi Товариства.

Думку аудитора щодо повноти та достовiрностi розкриття iнформацiї щодо складу i структури фiнансових iнвестицiй наведено у параграфi "Основа для думки iз застереженням" нашого Звiту.
Думка аудитора щодо iнформацiї про наявнiсть iнших фактiв та обставин, якi можуть суттєво вплинути на дiяльнiсть юридичної особи у майбутньому, та оцiнку ступеня їх впливу 
Звертаємо увагу, що у зв'язку з вiйськовою агресiєю Росiйської Федерацiї проти України, Група дiє в умовах воєнного стану iз 05 години ЗО хвилин 24 лютого 2022 року, який постiйно продовжується. Хоча управлiнський персонал Групи вважає, що вiн вживає належнi заходи на пiдтримку стабiльностi дiяльностi Групи, необхiднi за iснуючих обставин, подальша нестабiльнiсть ситуацiї у дiловому середовищi може спричинити негативний вплив на результати дiяльностi та консолiдований фiнансовий стан Групи, характер та наслiдки якого на поточний момент визначити неможливо. Ця консолiдована фiнансова звiтнiсть вiдображає поточну оцiнку управлiнського персоналу щодо впливу умов здiйснення дiяльностi в Українi па операцiйну дiяльнiсть та консолiдований фiнансовий стан Групи. Майбутнi умови здiйснення дiяльностi можуть вiдрiзнятися вiд оцiнок управлiнського персоналу. Ця консолiдована фiнансова звiтнiсть не включає коригувань у зв'язку з невизначенiстю оцiнки ефекту цього впливу, що може вплинути на майбутнi операцiї.
Вiдповiдно до п.1 то п.2 глави 8. "Вимоги до iнформацiї щодо дотримання норм законодавства" роздiлу II. "Додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi та має обов'язково мiститися у роздiлi звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi "Звiт щодо вимог iнших законодавчих та нормативних актiв" Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку (затверджено Вiшенням НКЦПФР вiд 22.07.2021 №555 (зi змiнами)), повiдомляємо наступне:
Данi щодо перевiрки iнформацiї, зазначеної у пунктах 1-4 частини третьої статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки"
Ми перевiрили та пiдтверджуємо iнформацiю, передбачену пунктами 1-4 частини третьої статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки", що наведена у Звiтi про корпоративне управлiння.
Думка аудитора щодо iнформацiї, зазначеної у пунктах 5-9 частини третьої етапi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки"
Ми вважаємо, що отримали достатнi та вiдповiднi докази для висловлення нашої думки.
Па нашу думку, iнформацiя, передбачена пунктами 5-9 частини третьої статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки", яка наведена у Звiтi про корпоративне управлiння ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" за 2024 рiк, у всiх суттєвих аспектах є достовiрною та викладеною емiтентом згiдно вимог Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" вiд 23.02.2006 № 3480-IУ з наступними змiнами та доповненнями.
Iнформацiя про пiдсумки перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi акцiонерного товариства за результатами фiнансового року, пiдготовленi ревiзiйною комiсiєю (ревiзором)
Позачерговими Запiльними зборами акцiонерiв ГIрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" вiд 27 листопада 2019 року скасовано дiю Положення "Про Ревiзiйну комiсiю ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК". Протягом 2024 року ПрАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Ревiзiйну комiсiю не створено та ревiзор не призначався.
Вiдповiдно до п.IО роздiлу I. "Загальнi положення" Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку (затверджено Вiшенням НКЦПФР вiд 22.07.2021 № 555 (зi змiнами)), повiдомляємо наступне:
Основнi вiдомос тi про аудиторську фiрму та умови договору на проведення аудиту
Повне найменування юридичної	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська
особи вiдповiдно до установчих	фiрма "Самiла"

?
Ключовим партнером завдання з аудиту, результатом якого с цей звiт незалежного
аудитора, є
(Реєстровий номеру Реєстрi 101246)
Директор аудиторської фiрмi ТОВ "АФ "САМIЛА"
(Реєстровий номеру Реєстрi 101240) 25 квiтня 2025 р.

4. Твердження щодо річної інформації
Твердження щодо рiчної iнформацiї, а саме - офiцiйна позицiя осiб, якi здiйснюють управлiнськi функцiї та пiдписують рiчну iнформацiю емiтента.
 Керiвництво Приватного акцiонерного товариства "Вiнницький завод "Маяк" вiд iменi осiб, що здiйснюють управлiнськi функцiї та пiдписують рiчну iнформацiю емiтента, заявляє, що наскiльки це вiдомо вiдповiдальним особам, рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до Нацiональних стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента. Звiт керiвництва мiстить достовiрну та об'єктивну iнформацiю про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi i стан емiтента разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi. Вiд iменi керiвництва - Генеральний директор Терлiковский Василь Васильович

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Шановнi акцiонери! Незважаючи на складнi економiчнi умови ми продовжуємо впроваджувати iнновацiйнi технологiї у виробничi процеси, що дозволиє пiдвищити якiсть продукцiї та знизити витрати. Завдяки вашiй пiдтримцi ми можемо продовжувати реалiзовувати стратегiчнi плани розвитку, якi спрямованi на подальше пiдвищення прибутковостi та розширення ринкiв. Дякую за вашу довiру та впевненiсть у ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК". З повагою голова Наглядової ради Кузнецов Петро Дмитрович.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Шановнi акцiонери! Минулий рiк продемонстрував стiйкiсть та гнучкiсть ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК" в умовах складних ринкових викликiв. Ми досягли важливих результатiв, зокрема, збiльшили обсяги виробництва та покращили якiсть продукцiї. Водночас, ми придiляли значну увагу пiдвищенню ефективностi управлiння та оптимiзацiї виробничих процесiв. Спiльно з вами ми зможемо забезпечити стабiльне та впевнене зростання нашого пiдприємства в майбутньому. Вдячний за вашу пiдтримку та зацiкавленiсть у нашому успiху. З повагою генеральний директор Терлiковський Василь Васильович.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Товариство розробило ряд заходiв, спрямованих на успiшну роботу в 2025 роцi, а саме:
1. З допомогою маркетингової дiяльностi збiльшити експорт продукцii вiд обсягу реалiзацiї до країн Євросоюзу. Зменшити залишки готової продукцiї на складi на 30%  на 31.12.2025 року.
2. Забезпечити собiвартiсть головної номенклатури виробiв на рiвнi лiмiтних цiн.
3. Забезпечити рiвень незавершеного виробництва протягом року не бiльше 5% вiд обсягiв випуску.
4. Знизити дебiторську i кредиторську заборгованiсть на 30 % вiд iснуючоi станом на 31.12.2025 р. 
5. Полiпшити органiзацiйну структуру управлiння.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
На протязi звiтного перiоду деривативи не укладалися, правочини щодо похiдних цiнних паперiв не укладалися.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Основна мета управлiння фiнансовими ризиками - мiнiмiзацiя пов'язаних з ними фiнансових втрат. Головними завданнями управлiння фiнансовими ризиками є оптимiзацiя структури капiталу (спiввiдношення мiж власними та позичковими джерелами формування фiнансових ресурсiв) та оптимiзацiя портфеля боргових зобов'язань. Полiтика емiтента щодо управлiння фiнансовими ризиками - система цiлей i завдань управлiння ризиками, а також сукупнiсть методiв i засобiв досягнення цих цiлей. Полiтика управлiння фiнансовими ризиками знаходить своє вiдображення у стратегiї i тактицi виявлення та нейтралiзацiї ризикiв. Емiтентом не використовується метод страхування цiнового ризику за угодами на бiржi (товарнiй, фондовiй) - операцiї хеджування. 

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство має високий рiвень схильностi до цiнового ризику. Тому що джерелом цiнового ризику є виникнення вiдхилень вiд нормальних умов функцiонування у виробничiй i реалiзуючiй галузях, що призводить до вiдхилення цiни продукту пiдприємства вiд її очiкуваного значення. Якщо трудовi ресурси  та виробничi основнi й оборотнi фонди не мають сильного впливу на цiновий ризик Товариства, то загальна економiчна ситуацiя  та нормативно-правовi акти  впливають на схильнiсть до цiнового ризику.
Товариство має високий рiвень схильностi до кредитного ризику: пiдвищення фiнансовими структурами вiдсоткових ставок за кредитами може негативно вiдбитися на дiяльностi пiдприємства.
Товариство має низький рiвень схильностi до ризику лiквiдностi. Ризик лiквiдностi - це ризик невиконання товариством своїх фiнансових зобов'язань на дату їхнього погашення. Пiдхiд до управлiння лiквiднiстю полягає в забезпеченнi у можливих межах постiйної наявностi в товариства вiдповiдної лiквiдностi, яка б дозволяла вiдповiдати на її зобов'язання своєчасно (як в нормальних умовах, так i у випадку виникнення нестандартних ситуацiй), уникаючи неприйнятних збиткiв або ризику пошкодження репутацiї. Вiдповiдальнiсть за управлiння ризиком втрати лiквiдностi повнiстю несе управлiнський персонал ПрАТ "Вiнницький завод "Маяк", який  управляє ризиком втрати лiквiдностi за допомогою створення достатнiх резервiв, використання банкiвських ресурсiв та позик, а також за допомогою постiйного монiторингу, передбачуваного та фактичного руху грошових коштiв, а також поєднання термiнiв настання платежiв за активами та зобов'язаннями.
Товариство має низький рiвень схильностi до ризику грошових потокiв. Пiд ризиком грошових потокiв розумiють ймовiрнiсть виникнення несприятливих наслiдкiв у формi зменшення вхiдних i збiльшення вихiдних грошових потокiв у ситуацiї невизначеностi умов здiйснення фiнансових операцiй, якi ведуть до втрати фiнансової незалежностi i загрози банкрутства.

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	19.04.2024	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
Питання 1. Звiт Наглядової ради за 2023 рiк. Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту.
Прийняте рiшення:
Затвердити звiт Наглядової ради за 2023 рiк. Роботу Наглядової ради визнати задовiльною.

Питання 2. Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2023 рiк.
Прийняте рiшення:
Затвердити прибуток Товариства за 2023 рiк у сумi 18605 тис. грн. 

Питання 3. Розподiл прибутку Товариства за 2023 рiк.
Прийняте рiшення:
Розподiлити прибуток за 2023 рiк наступним чином:
-	7293,06 тис. гривень  направити на виплату дивiдендiв 
-	11311,94 тис. гривень на використання в господарськiй дiяльностi Товариства

Питання 4. Затвердження розмiру рiчних дивiдендiв.
Прийняте рiшення:
Затвердити рiчнi дивiденди у розмiрi 7293064,40 гривень.  
Розмiр нарахованих дивiдендiв на одну просту акцiю складає  0,40 гривень.

Питання 5. Затвердження способу виплати дивiдендiв.
Прийняте рiшення:
Виплата дивiдендiв здiйснюється Товариством безпосередньо акцiонерам. Порядок та строк їх виплати встановлюється рiшенням Наглядової ради Товариства.

Питання 6. Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш як одного року з дати прийняття такого рiшення. Визначення особи уповноваженої на укладання (пiдписання) значних правочинiв.
Прийняте рiшення:
Попередньо надати згоду на вчинення Товариством протягом одного року з дати прийняття цього рiшення Загальними зборами наступних правочинiв:
-  контрактiв (договорiв) на виконання пiдрядних робiт, послуг;
- контрактiв (договорiв) купiвлi-продажу, поставки  оборотних та необоротних активiв;
- контрактiв ( договорiв) купiвлi-продажу корпоративних прав та цiнних паперiв третiх осiб ;
- договорiв iпотеки, поруки , застави майнових прав (по договорам оренди);
- кредитних угод (кредитних договорiв), укладених з  банками та фiнансовими установами;
- договорiв  комiсiї, доручення, фiнансової допомоги, позики;
- угод на отримання банкiвських гарантiй для участi в тендерах, банкiвських гарантiй  виконання  контрактiв (договорiв) та отримання  авансових платежiв вiд замовника або кредиту банку вiд вартостi робiт за контрактами (договорами), лiцензiйних договорiв, додаткових угод  до  лiцензiйних договорiв, договорiв фiнансового  лiзингу, концесiї,  тощо, та будь-якi iнших значних правочинiв з iншими суб'єктами господарювання  граничною сукупною вартiстю, що не перевищуватиме 625 (Шiстсот двадцять п'ять) мiльйонiв гривень. Надати згоду на укладання (пiдписання) попередньо схвалених в цьому пунктi порядку денного значних правочинiв з усiма змiнами та доповненнями до них, Генеральному директору Товариства за попереднiм погодженням з Наглядовою радою Товариства. 
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	http://vinmayak.pat.ua/	

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	26	
з них очних:	26	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	За звiтний перiод (2023 рiк)  проведенi наступнi засiдання Наглядової ради:
За звiтний перiод (2024 рiк)  проведенi наступнi засiдання Наглядової ради:
	
	1.  Засiдання 16.02.2024 року
1.	Розгляд питання щодо укладання Товариством з Публiчним акцiонерним товариством Акцiонерний банк "Пiвденний" (iдентифiкацiйний код юридичної особи 20953647) iменований далi - "Банк", додаткової угоди до Кредитного договору AL2021-01142 вiд 09.03.2021р. (далi за текстом - "Договiр про надання банкiвської послуги"), у зв'язку з такими змiнами: 
змiни назви з "Кредитинй договiр № AL2021-01142 вiд 09.03.2021р." на "Кредитний договiр № AL2021-01142 вiд 09.03.2021 . за урядовою Програмою "ДОСТУПНI КРЕДИТИ 5-7-9%":
збiльшенням розмiру кредитних коштiв у виглядi кредиту або кредитної лiнiї або овердрафту, що отримуються за Договором про надання банкiвської послуги до розмiру не бiльше 50 000 000 (п'ятдесят мiльйонiв) гривень 00 копiйок;
продовженням термiну повернення кредиту у виглядi кредитної лiнiї за Договором про надання банкiвської послуги до  "14" лютого 2027 року.
2.	Розгляд питання щодо необхiдностi внесення змiн до договорiв, що укладенi Товариством з Банком в забезпечення виконання власних зобов'язань за Договором про надання банкiвської послуги у зв'язку зi змiнами, вказаними у п. 1 Порядку денного, а саме до Iпотечного договору, посвiдченого приватним нотарiусом Вiнницького мiського нотарiального округу Подолян О.О. 09.03.2021 року за р/н 488 (далi за текстом - "Договiр iпотеки").
3.	Розгляд питання щодо надання повноважень Генеральному директору Товариства на укладення додаткових угод до вищевказаних договорiв на умовах зазначених в цьому протоколi з визначенням iнших умов зазначених договорiв на його власний розсуд, пiдписання всiх необхiдних документiв, пов'язаних iз зазначеними договорами,  та пiдписання усiх необхiдних документiв, пов'язаних з отриманням банкiвських послуг та оформленням договорiв для забезпечення виконання зобов'язань за Договором про надання банкiвської послуги. 

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1.	Погодити необхiднiсть Товариством з Публiчним акцiонерним товариством Акцiонерний банк "Пiвденний" (iдентифiкацiйний код юридичної особи 20953647) iменований далi - "Банк", додаткової угоди до Кредитного договору AL2021-01142 вiд 09.03.2021р. (далi за текстом - "Договiр про надання банкiвської послуги"), у зв'язку з такими змiнами: 
змiни назви з "Кредитинй договiр № AL2021-01142 вiд 09.03.2021р." на "Кредитний договiр № AL2021-01142 вiд 09.03.2021 . за урядовою Програмою "ДОСТУПНI КРЕДИТИ 5-7-9%":
збiльшенням розмiру кредитних коштiв у виглядi кредиту або кредитної лiнiї або овердрафту, що отримуються за Договором про надання банкiвської послуги до розмiру не бiльше 50 000 000 (п'ятдесят мiльйонiв) гривень 00 копiйок;
продовженням термiну повернення кредиту у виглядi кредитної лiнiї за Договором про надання банкiвської послуги до  "14" лютого 2027 року.
2.	Погодити необхiднiсть внесення змiн до договорiв, що укладенi Товариством з Банком в забезпечення виконання власних зобов'язань за Договором про надання банкiвської послуги у зв'язку зi змiнами, вказаними у п. 1 Порядку денного, та укласти договiр про внесення змiн до Договору iпотеки.
3.	Уповноважити Генерального директора Товариства:
-	укласти Додаткову угоду до Договору про надання банкiвської послуги на умовах зазначених в цьому протоколi з визначенням iнших умов вказаного договору на власний розсуд;  пiдписати всi необхiднi документи, пов'язанi з оформленням вказаного договору; 
-	укласти договiр про внесення змiн до Договору iпотеки на умовах зазначених в цьому протоколi з визначенням iнших умов вказаного договору на власний розсуд та пiдписати всi необхiднi документи, пов'язанi з оформленням змiн до вказаного договору;
-	вносити змiни в Договiр про надання банкiвської послуги та до Договору iпотеки в майбутньому шляхом пiдписання договорiв про внесення змiн / додаткових угод до кредитного договору та/або договорiв про внесення змiн до Договору iпотеки з правом визначати умови кредитного договору або Договору iпотеки та змiн до зазначених договорiв на власний розсуд.

2.  Засiдання 28.02.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1.	Про проведення аудиторської перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" та дочiрнiх пiдприємств ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК".
2.	Про обрання суб'єкта аудиторської дiяльностi для проведення аудиту   фiнансової звiтностi за 2023 рiк ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" та дочiрнiх пiдприємств, а також узгодження умов договору, що укладатиметься з ним.

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Провести аудит консолiдованої фiнансової звiтностi за 2023 рiк ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" та фiнансової звiтностi за 2023 рiк дочiрнiх пiдприємств, а саме:
ДП "ЗЕФ Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" , 
ДП "ТКЕ Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", 
ДП "Автомобiлiст Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", 
         ДП "ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

2. Обрати для проведення аудиту консолiдованої фiнансової звiтностi ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК" за 2023 рiк : суб'єкта аудиторської дiяльностi, який має право проводити обов'язковий аудит фiнансовової звiтностi пiдприємств,ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "АУДИТОРСЬКА ФIРМА  "КВОЛIТI АУДИТ" код ЄДРПОУ 33304128 в реєстрi суб'єктiв аудиторської дiяльностi за номером 3509  та узгодити умови договору на надання аудиторських послуг. Уповноважити Голову правлiння ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК" на пiдписання зазначеного договору.
Обрати для проведення аудиту фiнансової звiтностi дочiрних пiдприємств ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК" за 2023 рiк: суб'єкта аудиторської дiяльностi ПРИВАТНЕ ПIДПРИЄМСТВО АУДИТОРСЬКА ФIРМА "ПОСЛУГИ АУДИТУ" код ЄДРПОУ 32258060, в реєстрi суб'єктiв аудиторської дiяльностi за номером 3117 та узгодити умови договорiв на надання аудиторських послуг. Уповноважити директорiв дочiрних пiдриємств ПРАТ "Вiнницький завод "МАЯК" на пiдписання зазначених  договорiв.

3.  Засiдання 18.03.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
Прийняття рiшення про проведення рiчних Загальних зборiв акцiонерiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК".
2. Затвердження проекту порядку денного рiчних Загальних зборiв та проектiв рiшень щодо кожного з питань, включених до проекту порядку денного. 
3. Визначення взаємозв'язку мiж питаннями включеними до проекту порядку денного.
4. Визначення особи, що уповноважена взаємодiяти з Центральним депозитарiєм.
5. Затвердження повiдомлення про проведення рiчних Загальних зборiв.
6. Визначення способу повiдомлення акцiонерiв про проведення рiчних Загальних зборiв.
7. Визначення дати складання перелiку акцiонерiв, якi мають бути повiдомленнi про проведення рiчних Загальних зборiв та дати складання перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у рiчних загальних зборах.
8. Призначення реєстрацiйної комiсiї для проведення реєстрацiї акцiонерiв.
9. Обрання Голови та Секретаря рiчних Загальних зборiв. 
10. Обрання членiв Лiчильної комiсiї, прийняття рiшення про припинення їх повноважень.

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Провести рiчнi Загальнi збори акцiонерiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 19 квiтня 2024  року дистанцiйно. 
2. Затвердити проект порядку денного рiчних Загальних зборiв та проектiв рiшень щодо кожного з питань, включених до проекту порядку денного рiчних Загальних зборiв .
    3. Визначити вiдсутнiсть взаємозв'язку мiж 1,2,6 питаннями проекту порядку денного.
Визначити наявнiсть взаємозв'язку мiж 3,4,5 питаннями проекту порядку денного.
Зазначити наявнiсть взаємозв'язку в повiдомлення про проведення Загальних зборiв.
4. Визначити Мосiну Тетяну Вячеславiвну (iдентифiкацiйний номер 2772109721, паспорт АА 565416 виданий Ленiнським  РВ  УМВС України у Вiнницькiй областi, дата видачi 09.09.1997 року  уповноваженою особою взаємодiяти з Центральним депозитарiєм при проведеннi Загальних зборiв 19 квiтня 2024  року.
Строк дiї повноважень протягом 3 (трьох) мiсяцiв з дня проведення загальних зборiв.
5. Затвердити Повiдомлення про проведення рiчних Загальних зборiв 19 квiтня 2024  року
   6. Повiдомити акцiонерiв про проведення рiчних Загальних зборiв через депозитарну систему України.
  7. Визначити 18 березня 2024 року датою складання перелiку акцiонерiв, якi мають бути повiдомленнi про проведення рiчних Загальних зборiв, 16 квiтня 2024 року датою складання перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у рiчних Загальних зборах.
 8. Призначити в реєстрацiйну комiсiю для проведення реєстрацiї акцiонерiв Чумаченко Галину Панасiвну.
 9. Обрати Головою Загальних зборiв Тарковського Олександра Валентиновича, Секретарем Загальних зборiв Лясковську Iрину Володимирiвну
10. Обрати в лiчильну комiсiю Чумаченко Галину Панасiвну. 
 Повноваження лiчильної комiсiї припинити пiсля виконання всiх повноважень, покладених на    
лiчильну комiсiю вiдповiдно до чинного законодавства. 

4.  Засiдання 20.03.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про внесення змiн до умов трудового контракту з директором дочiрнього пiдприємства "Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" та укладання Додаткової угоди до дiючого контракту.

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
Внести з 01 квiтня 2024 року змiни до контракту з директором дочiрнього пiдприємства "Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Петровським Є.I. в частинi оплати працi, виклавши п.3.1. та 3.2. роздiлу 3  "Оплата працi та соцiально-побутове забезпечення директора"  в наступнiй редакцiї:
3.1. За виконання обов'язкiв, передбачених цим контрактом, Директору щомiсяця виплачується заробiтна плата за рахунок коштiв ДП. Посадовий оклад директора встановлюється в розмiрi 3 середнiх заробiтних плат по пiдприємству за 2023 рiк. 
3.2. Щомiсячно Директору виплачується винагорода у розмiрi 30% вiд посадового окладу.

5.  Засiдання 03.04.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1.	Затвердження порядку денного рiчних загальних зборiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 19 квiтня 2024 року.
2.	Затвердження форми та тексту єдиного бюлетеня для голосування  на загальних зборах ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 19 квiтня 2024 року.

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Затвердити порядок денний рiчних загальних зборiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 19 квiтня 2024 року
2. Затвердити форму та текст єдиного бюлетеня для голосування на загальних зборах ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 19 квiтня 2024 року.
6.  Засiдання 06.05.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Встановлення дати складання перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв.
2. Встановлення строку виплати дивiдендiв.
3. Порядок виплати дивiдендiв.
4. Визначення порядку повiдомлення осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, про  
    дату, розмiр, порядок та строк їх виплати. 

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Встановити 09 травня 2024 року датою складання перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв.
2. Встановити строк виплати дивiдендiв з  25  травня 2024 року по 24 жовтня 2024 року.
3. Виплатити всю суму дивiдендiв в повному обсязi безпосередньо акцiонерам, зазначеним у перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, або їх представникам за дорученням, шляхом переказу цих коштiв  на банкiвськi рахунки. 
4. Повiдомити акцiонерiв, зазначених в перелiку осiб, якi мають право на тримання дивiдендiв, або їхнього представника за дорученням про дату, розмiр, порядок та строк їх виплати, шляхом вручення вiдповiдного повiдомлення особисто пiд розпис

7.  Засiдання 17.06.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на рiчних Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД"  та голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  по всiх питаннях порядку денного.
2. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу на пiдписання вiд iменi  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу рiчних Загальних зборiв Учасникiв ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД".

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на рiчних Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД", що вiдбудуться 21 червня 2024 року та голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" по всiх питаннях порядку денного.
2. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу на пiдписання вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу рiчних Загальних зборiв Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс " Маяк ЛТД".  

8.  Засiдання 18.06.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на рiчних Загальних зборах Учасникiв  Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю "Лiкувально - оздоровчий спортивний комплекс "Маяк - ЛТД" та голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  по всiх питаннях порядку денного.
2. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу на пiдписання вiд iменi  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу рiчних Загальних зборiв Учасникiв ТОВ "Лiкувально - оздоровчий спортивний комплекс "Маяк - ЛТД"

  По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на рiчних Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Лiкувально - оздоровчий спортивний комплекс "Маяк - ЛТД", що вiдбудуться 20 червня 2024 року та голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" по всiх питаннях порядку денного.
2. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу на пiдписання вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу Загальних зборiв Учасникiв  ТОВ "Лiкувально - оздоровчий спортивний комплекс "Маяк - ЛТД" 

9.  Засiдання 26.06.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про затвердження умов трудового контракту та укладання його з директором дочiрнього пiдприємства  "Автомобiлiст - Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.

Прийнятi рiшення: 
1. Продовжити повноваження Зiнченко А.А. на посадi директора дочiрнього пiдприємства "Автомобiлiст - Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", затвердити умови трудового контракту з Зiнченко А.А. та укласти його на термiн  з 01 липня 2024 року по 31 грудня 2024 року включно.

Доручити пiдписання трудового контракту вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  - головi Наглядової ради Кузнецову Петру Дмитровичу.

10.  Засiдання 20.08.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про нагородження працiвникiв ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", дочiрнiх пiдприємства ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" та працiвникiв пiдприємств, засновником (учасником) яких є ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"   з нагоди 56-ї рiчницi з дня заснування заводу та Дня машинобудiвельника.

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
З нагоди 56-ї рiчницi з дня заснування заводу та Дня машинобудiвельника нагородити всiх працiвникiв ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", працiвникiв дочiрнiх пiдприємств ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК",   та працiвникiв пiдприємств, засновником (учасником) яких є ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  грошовою винагородою у розмiрi 500,00 (п'ятсот) гривень при наявностi фiнансової можливостi.
Директорам пiдприємств :  
ПРАТ ""ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" - Терлiковському В.В., ДП "ЗЕФ Маяк"  - Терлiковському В.В., ДП "Автомобiлiст - Маяк" - Зiнченко А.А.., ДП ЖЕК "Маяк" - Похилiй Л.Л., ДП "Тплокомуненерго Маяк " - Петровському Є.I., ТОВ "КСК "Маяк ЛТД" - Беспалiй Г.С., ТОВ "ЛОСК  Маяк - ЛТД" - Дiдуху В.В., ТОВ "МАЯК IНВЕСТ ЛТД" - Кузнецову П.Д.  на виконання даного протоколу видати вiдповiднi накази щодо премiювання при наявностi фiнансової можливостi.
11.  Засiдання 22.08.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Погодження кандидатур кращих працiвникiв  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" для занесення   на   Галерею слави     ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"   по пiдсумкам II пiврiччя 2023 - I пiврiччя 2024 р.р.
2. Погодження кандидатур працiвникiв  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" " для присвоєння звання "Ветеран  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"
3. Вiдзначення працiвникiв  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК  , якi пропрацювали на пiдприємствi 50 рокiв
По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.

Прийнятi рiшення: 
1. Затвердити кандидатури працiвникiв ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" для занесення на Галерею Слави ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" по пiдсумкам II пiврiччя 2022 року та I пiврiччя 2023 року присвоїти  звання "Кращий висококвалiфiкований працiвник"
2. Затвердити запропонованi  кандидатури  працiвникiв  ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" для присвоєння їм звання "Ветеран ПРАТ  "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК".
3. Вiдзначити працiвникiв  ПРАТ "ВIНИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", якi пропрацювали   на пiдприємствi 50 рокiв
12.  Засiдання 09.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на  Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД"  та голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  по всiх питаннях порядку денного.
2. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу на пiдписання вiд iменi  ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу  Загальних зборiв Учасникiв ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД".

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення:
1. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД", що вiдбудуться 10 грудня 2024 року та голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" по всiх питаннях порядку денного.
2. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу на пiдписання вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу  Загальних зборiв Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс " Маяк ЛТД".  
13.  Засiдання 10.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про надання безповоротної фiнансової допомоги ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк".

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Надати безповоротну фiнансову допомогу ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк" у розмiрi 1 000 000,00 грн. (Один мiльйон гривень 00 копiйок).
Надати повноваження директору ДП "Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ ВIННИЦЬКИЙ  ЗАВОД "МАЯК" Петровському Є.I. на пiдписання Договору про надання безповоротної  фiнансової допомоги 
14.  Засiдання 12.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Премiювати за пiдсумками роботи в 2024 роцi в межах фiнансової можливостi Товариства.
Порядок та  розмiр премiювання працiвникiв Товариства визначається  окремим рiшенням Генерального директора.
На виконання даного протоколу Генеральному директору ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк" видати вiдповiдний наказ по пiдприємству щодо премiювання при наявностi фiнансової можливостi.

15.  Засiдання 12.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про змiну структури ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк".

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
З 01 сiчня 2025 року вивести зi складу керiвництва i штатного розкладу Товариства посаду помiчника директора по загальних питаннях - начальника пiдроздiлу  господарського та енергетичного обслуговування пiдприємства № 150 та ввести посаду директора з операцiйної дiяльностi ПРАТ "Вiнницький завод "Маяк".
Начальнику економiчного вiддiлу Чумаченко Г.А. провести змiни в структурi Товариства та внести вiдповiднi змiни у штатний розклад.

16.  Засiдання 12.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв  ДП "ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 

	По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. При наявностi фiнансової можливостi за пiдсумками роботи в 2024 роцi  премiювати працiвникiв ДП "ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" з коефiцiєнтом 1,0 вiд середньої заробiтної плати кожного працiвника. 
Директору Похилiй Л.Л. у разi прийняття рiшення про премiювання, враховуючи фiнансову можливiсть пiдприємства, повiдомити директора з економiки та фiнансiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кульчицького В.А. про запланований розмiр виплат.

17.  Засiдання 13.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв  ДП "Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. При наявностi фiнансової можливостi за пiдсумками роботи в 2022 роцi  премiювати працiвникiв ДП "Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" з коефiцiєнтом 1,0 вiд середньої заробiтної плати кожного працiвника. 
Директору Петровському Є.I у разi прийняття рiшення про премiювання, враховуючи фiнансову можливiсть пiдприємства, повiдомити директора з економiки та фiнансiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кульчицького В.А. про запланований розмiр виплат.
18.  Засiдання 16.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв  ТОВ "Лiкувально-оздоровчий спортивний комплекс "Маяк - ЛТД"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. При наявностi фiнансової можливостi за пiдсумками роботи в 2024 роцi  премiювати працiвникiв ТОВ "Лiкувально-оздоровчий спортивний комплекс "Маяк - ЛТД" з коефiцiєнтом 1,0 вiд середньої заробiтної плати кожного працiвника. 
 Директору Дiдуху В.В. у разi прийняття рiшення про премiювання, враховуючи фiнансову можливiсть пiдприємства, повiдомити директора з економiки та фiнансiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кульчицького В.А. про запланований розмiр виплат.

19.  Засiдання 16.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1.Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс " Маяк ЛТД"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. При наявностi фiнансової можливостi за пiдсумками роботи в 2024 роцi  премiювати працiвникiв ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД" з коефiцiєнтом 1,0 вiд середньої заробiтної плати кожного працiвника. 
 Директору Беспалiй Г.С. у разi прийняття рiшення про премiювання, враховуючи фiнансову можливiсть пiдприємства, повiдомити директора з економiки та фiнансiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кульчицького В.А. про запланований розмiр виплат.

20.  Засiдання 17.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв  ДП "ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" 

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. При наявностi фiнансової можливостi за пiдсумками роботи в 2024 роцi  премiювати працiвникiв ДП "ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" з коефiцiєнтом 1,0 вiд середньої заробiтної плати кожного працiвника. 
Директору Похилiй Л.Л. у разi прийняття рiшення про премiювання, враховуючи фiнансову можливiсть пiдприємства, повiдомити директора з економiки та фiнансiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кульчицького В.А. про запланований розмiр виплат.

21.  Засiдання 08.09.2022 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:
1. Про премiювання по пiдсумкам роботи за 2024 рiк працiвникiв  ДП "Автомобiлiст Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. При наявностi фiнансової можливостi за пiдсумками роботи в 2024 роцi  премiювати працiвникiв ДП "Автомобiлiст Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" з коефiцiєнтом 1,0 вiд середньої заробiтної плати кожного працiвника. 
Директору Зiнченко А.А. у разi прийняття рiшення про премiювання, враховуючи фiнансову можливiсть пiдприємства, повiдомити директора з економiки та фiнансiв ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кульчицького В.А. про запланований розмiр виплат.

22.  Засiдання 18.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про затвердження умов трудового контракту та укладання його з директором дочiрнього пiдприємства "Автомобiiвст - Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
        Продовжити повноваження Зiнченко А.А. на посадi директора дочiрнього пiдприємства "Автомобiлiст - Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", затвердити умови трудового контракту з Зiнченко А.А. та укласти його на термiн  з 01 сiчня 2025 року по 30 червня 2025 року включно.

Доручити пiдписання трудового контракту вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  - головi Наглядової ради Кузнецову Петру Дмитровичу.

23.  Засiдання 18.12.2024. року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1.Про затвердження умов трудового контракту та укладання його з директором дочiрнього пiдприємства " ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК".

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Продовжити повноваження Похилої Л.Л. на посадi директора дочiрнього пiдприємства "ЖЕК Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", затвердити умови трудового контракту з Похилою Л.Л. та укласти його на термiн  з 01 сiчня 2025 року по 31 грудня 2025 року включно.

Доручити пiдписання трудового контракту вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  - головi Наглядової ради Кузнецову Петру Дмитровичу

24.  Засiдання 18.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про затвердження умов трудового контракту  та укладання його з директором ТОВ "Культурно- спортивний комплекс "Маяк ЛТД".
2. Надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД" .

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Продовжити повноваження Беспалої Г.С. на посадi директора ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД", затвердити умови трудового контакту з Беспалою Г.С. та укласти  його на термiн з 01 сiчня 2025 року по 31 грудня 2025 року.
2. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД", голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" по всiх питаннях порядку денного та на пiдписання вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу Загальних зборiв Учасникiв  ТОВ "Культурно - спортивний комплекс "Маяк ЛТД".
25.  Засiдання 19.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про затвердження умов трудового контракту та укладання його з директором дочiрнього пiдприємства  Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Продовжити повноваження Петровського Є.I. на посадi директора дочiрнього пiдприємства "Теплокомуненерго Маяк" ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК", затвердити умови трудового контракту з Петровським Є.I. та укласти його на термiн  з 01 сiчня 2025 року по 31 грудня 2025 року включно.
Доручити пiдписання трудового контракту вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  - головi Наглядової ради Кузнецову Петру Дмитровичу.

26.  Засiдання 19.12.2024 року
Порядок денний засiдання та прийнятi рiшення по порядку денному:

1. Про затвердження умов трудового контракту  та укладання його з директором ТОВ "Лiкувально - оздоровчий комплекс "Маяк - ЛТД".

2. Про надання повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Лiкувально - оздоровчий комплекс "Маяк - ЛТД".

По всiм питанням порядку денного голосували "ЗА" одноголосно.
Прийнятi рiшення: 
1. Продовжити повноваження Дiдуха В.В.  на посадi директора ТОВ "Лiкувально - оздоровчий комплекс "Маяк - ЛТД", затвердити умови трудового контакту з Дiдухом В.В.  та укласти  його на термiн з 01 сiчня 2025 року по 31 грудня 2025 року.
2. Надати повноваження головi Наглядової ради ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" Кузнецову Петру Дмитровичу представляти ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"  на Загальних зборах Учасникiв  ТОВ "Лiкувально - оздоровчий комплекс "Маяк - ЛТД",  голосувати вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" по всiх питаннях порядку денного та на пiдписання вiд iменi ПРАТ "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК" протоколу Загальних зборiв Учасникiв  ТОВ "Лiкувально - оздоровчий комплекс "Маяк - ЛТД".

Звіт ради
1) оцiнка складу, структури та дiяльностi ради як колегiального органу (колективної придатностi ради);
Органами Товариства не розглядались та не приймались рiшення по питанням оцiнки складу, структури та дiяльностi Наглядової ради.

2) оцiнка компетентностi та ефективностi кожного члена ради, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як посадової особи iнших юридичних осiб або iншу дiяльнiсть - оплачувану i безоплатну;
Органами Товариства не розглядались та не приймались рiшення по питанням оцiнки компетентностi та ефективностi кожного члена Наглядової ради. 

3) оцiнка незалежностi кожного з незалежних членiв ради;
Органами Товариства не розглядались та не приймались рiшення по питанням незалежностi кожного члена ради. 

4) оцiнка компетентностi та ефективностi кожного з комiтетiв ради, їхнi функцiональнi повноваження.
Комiтети не створенi.

5) оцiнка виконання радою поставлених цiлей особи.
На протязi звiтного перiоду Наглядовою радою здiйснювався контроль дiяльностi виконавчого органу вiдповiдно до Статуту Товариства та законодавства. Оцiнка дiяльностi Наглядової ради вiдбувається шляхом затвердження звiту Наглядової ради за звiтний рiк на рiчних Загальних зборах акцiонерiв.  Рiшення наглядової ради, якi стосувалися дiяльностi пiдприємства позитивно вплинули на фiнансово-господарську дiяльнiсть товариства.

6) iнформацiя про внутрiшню структуру ради, процедури, що застосовуються при прийняттi нею рiшень, включаючи зазначення того, яким чином дiяльнiсть ради зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi особи.
Внутрiшня структура ради - голова наглядової ради та 4 члени наглядової ради. Основною органiзацiйною формою роботи Наглядової ради є засiдання. Засiдання Наглядової ради скликаються за iнiцiативою голови Наглядової ради або на вимогу члена Наглядової ради, або на вимогу виконавчого органу чи його члена. На вимогу Наглядової ради в її засiданнi або в розглядi окремих питань порядку денного засiдання беруть участь члени виконавчого органу Товариства, або iншi особи в поряду, встановленому Положенням про Наглядову раду. Засiдання Наглядової ради проводяться за необхiднiстю, але не рiдше одного разу на квартал. Засiдання Наглядової ради вважається правомочним, якщо в ньому беруть участь бiльше половини її складу. У разi дострокового припинення повноважень одного чи кiлькох членiв Наглядової ради i до обрання всього складу Наглядової ради засiдання Наглядової ради є правомочними для вирiшення питань вiдповiдно до її компетенцiї за умови, що кiлькiсть членiв Наглядової ради, повноваження яких є чинними, становить бiльше половини її складу. На засiданнi Наглядової ради кожний член Наглядової ради має один голос. Рiшення Наглядової ради приймається простою бiльшiстю голосiв членiв Наглядової ради, якi беруть участь у засiданнi та мають право голосу. При рiвному розподiлу голосiв членiв Наглядової ради пiд час прийняття рiшень, голова Наглядової ради має право вирiшального голосу. Протокол засiдання Наглядової ради оформлюється протягом п'яти днiв пiсля проведення засiдання та пiдписується головуючим на засiданнi. Оцiнка дiяльностi наглядової ради, яка зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi товариства, не проводилась.

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Терлiковський Василь Васильович, 01.01.2024-31.12.2024	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Генеральний директор Товариства приймає рiшення з питань:
1) розробка та затвердження поточних фiнансово - господарських планiв i оперативних завдань Товариства та забезпечення їх виконання; 
2) розробка проектiв рiчного бюджету, бiзнес-планiв, програм фiнансово-господарської дiяльностi Товариства; 
4) прийняття рiшення про вчинення правочинiв, якщо ринкова вартiсть майна або послуг, що є його предметом становить до 10 вiдсоткiв вартостi активiв за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi Товариства; 
5) органiзацiя ведення бухгалтерського облiку та звiтностi Товариства. Складання та надання Наглядовiй радi звiтiв Товариства до їх оприлюднення та/або подання на розгляд Загальних зборiв акцiонерiв;
6) розробка штатного розкладу та затвердження правила внутрiшнього трудового розпорядку, посадових iнструкцiї та посадових окладiв (тарифних ставок (окладiв) працiвникiв Товариства; 
7) забезпечення проведення аудиторської перевiрки дiяльностi Товариства, в тому числi i на вимогу акцiонерiв, якi володiють не менш, як 10% акцiй Товариства;
8) укладення та виконання колективного договору;
9) управлiння роботою структурних пiдроздiлiв та пiдприємств Товариства;
10) органiзацiя внутрiшнього контролю;
11) визначення напрямкiв та методiв ведення фiнансово - господарської та виробничої дiяльностi;
12) органiзацiя облiку кадрiв, створення положень щодо заохочення та накладання стягнень на працiвникiв Товариства;
13) попереднiй розгляд всiх питань, якi вiдповiдно до цього Статуту та чинного законодавства України пiдлягають вирiшенню Загальними зборами акцiонерiв i пiдготовка з цих питань необхiдних матерiалiв, проектiв та пропозицiй, що вносяться на розгляд Загальних зборiв акцiонерiв;
14) забезпечує та вiдповiдає за виконання вимог законiв України та пiдзаконних актiв у сферi цивiльного захисту з питань захисту населення i територiй вiд надзвичайних ситуацiй у мирний час та у особливий перiод;
15) здiйснення iнших дiй, прийняття рiшення з питань, передбачених Положенням про виконавчий орган, рiшеннями Загальних зборiв акцiонерiв та наглядової ради Товариства. 
	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника		
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
1) оцiнка складу, структури та дiяльностi виконавчого органу.
Склад та структура виконавчого органу вiдповiдає потребам Товариства. Генеральний директор Товариства пiдзвiтний Загальним зборам i наглядовiй радi, органiзовує виконання їх рiшень. 
2) оцiнка компетентностi та ефективностi керiвника та заступникiв керiвника/голови та членiв колегiального виконавчого органу.
Генеральний директор  компетентний у своїй роботi, та вiдповiдає займанiй посадi.
3) оцiнка виконання виконавчим органом поставлених цiлей особи.
Рiшення, якi прийнятi Генеральним директором протягом звiтного перiоду, позитивно вплинули на забезпечення досягнення поставлених перед емiтентом цiлей, якi стосуються розвитку пiдприємства, збереженню матерiально-технiчної бази пiдприємства.
4) iнформацiя про те, яким чином дiяльнiсть виконавчого органу зумовила змiни у фiнансово--господарськiй дiяльностi особи.
Оцiнка дiяльностi виконавчого органу, яка зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi товариства, не проводилась.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Кузнецов Петро Дмитрович			8,05	8,05	
ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "МАЯК IНВЕСТ ЛТД"			86,32	86,32	

Частина 15. Інформація, передбачена законодавством про діяльність та регулювання діяльності на ринку фінансових послуг
Товариство не є фiнансовою установою.

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	7 293 064,4	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0,4	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	7 293 064,4	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	06.05.2024		
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	09.05.2024		
Спосіб виплати дивідендів	безпочсередньо		
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація		

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
вiдомостi про прийняття рiшення про попередньє надання згоди на вчинення значних правочинiв	24.04.2024	http://vinmayak.pat.ua/	
2	Відомості про прийняття рішення про виплату дивідендів
вiдомостi про прийняття рiшення про виплату дивiдендiв	07.05.2024	http://vinmayak.pat.ua/	

КОДИ	
Дата	30.01.2025	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"	за ЄДРПОУ	14307771	
Територія	Вінницька обл.	за КАТОТТГ	UА05020030010063857	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво електричних побутових приладів	за КВЕД	27.51	
Середня кількість працівників: 470
Адреса, телефон: 21009 мiсто Вiнниця, вулиця Хмельницьке шосе, будинок 105, (0432) 51-15-11,  55-17-26,  55-17-29
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку	v	
за міжнародними стандартами фінансової звітності		

Консолідований баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2024 p.
Форма №1-к
Код за ДКУД	1801007	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	28	72	
    первісна вартість	1001	320	391	
    накопичена амортизація	1002	( 292 )	( 319 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	2 659	3 469	
Основні засоби	1010	40 174	43 988	
    первісна вартість	1011	111 066	129 080	
    знос	1012	( 70 892 )	( 85 092 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	2 046	2 046	
    інші фінансові інвестиції	1035	11 531	11 531	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	1 252	1 704	
Гудвіл	1050	0	0	
Гудвіл при консолідації	1055	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	57 690	62 810	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	152 411	146 090	
Виробничі запаси	1101	92 160	64 340	
Незавершене виробництво	1102	10 321	16 655	
Готова продукція	1103	49 282	61 771	
Товари	1104	648	3 324	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	74 990	62 256	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	3 191	7 470	
    з бюджетом	1135	340	27	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	6 866	9 119	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	3 331	4 744	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	48 117	45 134	
Готівка	1166	46	65	
Рахунки в банках	1167	48 071	45 069	
Витрати майбутніх періодів	1170	120	114	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	10 274	5 205	
Усього за розділом II	1195	299 640	280 159	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	357 330	342 969	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	31 725	31 725	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	8 148	7 571	
Додатковий капітал	1410	2 655	2 655	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	1 982	1 982	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	248 580	249 500	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Неконтрольована частка	1490	0	0	
Усього за розділом I	1495	293 090	293 433	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	6 900	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	0	6 900	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	9 279	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	14 654	13 580	
    розрахунками з бюджетом	1620	7 931	7 129	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	1 471	2 331	
    розрахунками зі страхування	1625	1 792	788	
    розрахунками з оплати праці	1630	7 539	3 701	
    одержаними авансами	1635	6 133	2 835	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	11 398	9 544	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	0	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	5 514	5 059	
Усього за розділом IІІ	1695	64 240	42 636	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	357 330	342 969	

Керівник				Терлiковський Василь Васильович

Головний бухгалтер			Прокопчук Наталiя Антонiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"	за ЄДРПОУ	14307771	

Консолідований звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2024 рік
Форма №2-к
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801008	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	280 830	279 860	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 217 921 )	( 200 794 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	62 909	79 066	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	46 537	40 372	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 28 438 )	( 21 053 )	
Витрати на збут	2150	( 18 936 )	( 18 092 )	
Інші операційні витрати	2180	( 48 054 )	( 42 948 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	14 018	37 345	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	105	0	
Інші доходи	2240	20	1 085	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 3 236 )	( 6 585 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 1 391 )	( 9 109 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	9 516	22 736	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-1 880	-4 131	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	7 636	18 605	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	577	569	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	577	569	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	577	569	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	8 213	19 174	
Чистий прибуток (збиток), що належить:
    власникам материнської компанії	2470	0	0	
    неконтрольованій частці	2475	0	0	
Сукупний дохід, що належить:
    власникам материнської компанії	2480	0	0	
    неконтрольованій частці	2485	0	0	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	167 156	167 828	
Витрати на оплату праці	2505	88 085	62 512	
Відрахування на соціальні заходи	2510	19 281	14 788	
Амортизація	2515	15 591	10 546	
Інші операційні витрати	2520	35 947	27 466	
Разом	2550	326 060	283 140	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	18 232 661	18 232 661	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	18 232 661	18 232 661	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,420000	1,020420	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,420000	1,020420	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,20	0,60	

Керівник				Терлiковський Василь Васильович

Головний бухгалтер			Прокопчук Наталiя Антонiвна

КОДИ	
Дата	28.01.2025	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"	за ЄДРПОУ	14307771	

Консолідований звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2024 рік
Форма №3-к
Код за ДКУД	1801009	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	282 137	255 485	
Повернення податків і зборів	3005	243	49	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	754	1 271	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	47 200	54 706	
Надходження від повернення авансів	3020	240	1 807	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	912	655	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	44 934	34 558	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	12 579	3 624	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 156 639 )	( 168 601 )	
Праці	3105	( 75 818 )	( 48 521 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 20 520 )	( 14 086 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 35 300 )	( 33 789 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 1 449 )	( 11 565 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 12 743 )	( 8 118 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 21 108 )	( 14 106 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 65 606 )	( 37 313 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 889 )	( 1 171 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 16 882 )	( 33 477 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	17 345	15 197	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	75	152	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	125	6	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	34 264	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	2 700	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 9 123 )	( 990 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 1 000 )	( 4 720 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-9 923	31 412	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	26 126	22 497	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	1 042	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 28 505 )	( 42 511 )	
Сплату дивідендів	3355	( 7 228 )	( 10 842 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 1 005 )	( 6 435 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 588 )	( 877 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	-11 200	-37 126	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-3 778	9 483	
Залишок коштів на початок року	3405	48 117	37 352	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	795	1 282	
Залишок коштів на кінець року	3415	45 134	48 117	

Керівник				Терлiковський Василь Васильович

Головний бухгалтер			Прокопчук Наталiя Антонiвна

КОДИ	
Дата	29.01.2025	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ВIННИЦЬКИЙ ЗАВОД "МАЯК"	за ЄДРПОУ	14307771	

Консолідований звіт про власний капітал
За 2024 рік 
Форма №4-к
Код за ДКУД	1801011	
		Належить власникам материнської компанії			
Стаття 	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	Неконтрольована частка	Разом	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
Залишок на початок року	4000	31 725	8 148	2 655	1 982	248 477	0	0	292 987	0	292 987	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	103	0	0	103	0	103	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	31 725	8 148	2 655	1 982	248 580	0	0	293 090	0	293 090	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	7 636	0	0	7 636	0	7 636	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	-577	0	0	577	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	-577	0	0	577	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	-7 293	0	0	-7 293	0	-7 293	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	-577	0	0	920	0	0	343	0	343	
Залишок на кінець року 	4300	31 725	7 571	2 655	1 982	249 500	0	0	293 433	0	293 433	

Керівник				Терлiковський Василь Васильович

Головний бухгалтер			Прокопчук Наталiя Антонiвна